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okolju najbolj
prijazno
podjetje

Z u p a n  o b č in e  R e c ic a  ob S a v

Ko so določeni pred meseci delali izračun 
proračuna in govorili že kar o konkretnih 

zneskih za investicije, sem bil v resnici 
skeptik. Takrat smo slišali, da bo tega 

denarja okoli 110 milijonov tolarjev. Na 
koncu se je pokazalo, da je problem 10 

milijonov tolarjev preobremenitve. 
Kakorkoli, slika je sedaj nekoliko bolj 

jasna. Proračun naj bi znašal okoli 300 
milijonov, to pa ni vsota, ki bi zagotavljala 

normalen oziroma pričakovan razvoj.
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Z a d ru g a  n io z ir je
V tehničnih
poslovalnicah za okna 
in vrata proizvajalca 
GLIN ŽAGARSTVO d.o.o 
ki so na zalosi

tm je sa v riiska  km etijska  
zac in i<r» MttztjG^z. o. o.

Železnina Radm irje 838-80-43 
Železnina Luče 584-40-24 
Železnina G orn ji Grad 839-44-20 
Železnina Ljubno 584-12-41 
PC L jub ija  837-07-86, 837-07-82 
KR Rečica 838-80-03

Š E  U G O D N E J Š A  

O B R E S T N A  MERa!

)  banka celje
www.banka-celje.si

s ig m a  b a rv e
odlikujejo 

vrhunska kvaliteta, 
konkurenčne cene, 
čisti barvni odtenki, 

majhna poraba, 
izredna prekrivnost, 
dolga obstojnost in 
enostavna uporaba.
TRGOVINA

BARVE LAKI A l l - C I A  d.O.O.
Levec 56, Petrovče. 03/ 547 17 18

Pšenica, 11 
koruza 
(razsuto) 
39,90 SIT/kg

SIGMA
COATINGS

Pesni rezanci (razsuto) 
32,20 SIT/kgKrmilna 

moka v vreči
1.050 SIT/kom

1.257 SIT/kom
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OSREDNJA
KNJIŽNICA

CELJÉ T r e t j a  s t r a n ;
Naš adut:

okoljska odličnost
Vsako podjetje, naj bo veliko ali malo, ima 

možnost, da po svojih močeh pripomore k 
trajnostnemu razvoju in sodeluje pri vsem nam 
skupnih ekoloških temah, kot so preprečevanju 
klimatskih sprememb, ohranjanje biološke 
raznovrstnosti in smotrno izkoriščanje nara
vnih virov. Zanesljiv pokazatelj najvišje ravni 
poslovne odličnosti je gotovo udejanjanje 
sožitja z naravo. Bolj kot nam to uspeva, bliže 
smo pradavnemu pričakovanju zlate dobe na 
Zemlji.

Evropska komisija je oktobra letos pred
stavila enega pomembnejših dokumen tov v 
zadnjem obdobju -  akcijski načrt o energetski 
učinkovitosti, s katerim želi prihraniti 20 
odstotkov primarne oskrbe z energijo in za 
tretjino zmanjšati izgube energije, ki nastajajo 
pri pretvorbi in transportu. V načrtu so 
predstavljeni tudi različni finančni mehaniz
mi, ki bodo na voljo zamalain srednjapodjetja, 
Evropska komisija pa bo spodbujala tudi 
uporabo sredstev iz kohezijskega sklada za 
ukrepe energetske učinkovitosti v individu
alnih in večstanovanjskih stavbah.

Evropske države se torej postopoma že 
zavedajo resnosti trenutka, v  katerem se 
nahaja svet, enako pa bi se morala obnašati

tudi Slovenija, saj prav tako sodi med 
ogrožene dežele zaradi podnebnih spre
memb. Zadovoljni smo lahko s podatkom, da 
smo v zadnjih letih kljub relativno visoki 
gospodarski rasti uspeli emisije iz industrije 
in termo energetike zmanjšati za okoli dva 
odstotka, žal pa se na drugi strani emisije 
povečujejo v prometu. Za njihovo zmanjšanje 
bodo potrebne sistemske in strukturne 
spremembe v javnem potniškem prometu, 
kar je ogromna naloga za Podobnikovo 
ministrstvo in Janševo vlado.

Slovenija je po pokritosti z gozdom na 
tretjem mestu v Evropi, takoj za Švedsko in 
Finsko. Več kot 60 odstotkov naše države je 
pokrite z gozdom, nekaj podobnega velja tudi 
za Zgornjo Savinjsko dolino, zato imamo na 
področju zmanjševanja toplogrednih plinov 
veliko prednost. Ta prednost so ponori 
ogljikovega dioksida, toda zanašati se le nanje 
bi bilo zelo kratkovidno, Slovenija bi si morala 
okoljsko odličnost postaviti za svoj strateški 
cilj in temu cilju prilagajati ostale razvojne 
aktivnosti. Ljudje z vsega sveta bodo vse bolj 
iskali prvobitnost, neokrnjenost in zdravje. 
Prav na tem področju imamo, tako v 
državnem kot v lokalnem merilu, v  rokah 
močne adute. Pa jih bomo znali izkoristiti?
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dobrodošel evro
NOVO LETO, NOVA VALUTA, ALI TUDI NOVE - VIŠJE CENE?

Nasvidenje tolar
Pa smo ga skoraj dočakali. Evro namreč. Do njegove rabe v vsakdanjem 

življenju nas loči le še tri tedne. Tako bo našo nacionalno valuto, ki smo jo 
uporabljali desetletje in pol, zamenjal v vseh porah našega življenja. 
Zaradi menjave tolarjev v evre nam ne bo treba hoditi v banke, saj bodo 
tolarski zneski avtomatično preračunani v novo valuto.

NAČELO VELIKEGA POKA
Slovenija bo evro uvedla po nače

lu velikega poka, kar pomeni, da se 
bosta knjižni denar in gotovina iz 
ene v drugo valuto spremenila v is
tem trenutku. Po tem načelu bo 
Slovenija evro uvedla kot prva 
država, zato se ne more zgledovati 
po nobeni od 12 držav, kjer je evro 
že nacionalna valuta.

Prebivalci Slovenije bomo morali 
poskrbeti za zamenjavo tolarske 
gotovine, za kar bomo imeli dovolj 
časa. Po uvedbi evra bo steklo 14- 
dnevno obdobje dvojnega obtoka 
gotovine, v katerem bomo lahko 
plačevali z obema valutama, vrači
la pa bodo potekala izključno vevrih. 
Banke in hranilnice ter pošte bodo

valuti brezplačno zamenjale janu
arja in februarja prihodnje leto, nato 
pa boto brezplačno opravljala Ban
ka Slovenije.

POSLEDICA-RAST CEN?
Finančni strokovnjaki so mnenja, 

da bo uvedba novega plačilnega 
sredstva v Sloveniji pripomogla k

1 .1 2 . 2 0 0 6  - začetek prodaje 
začetn ih  svežnjev evrskih ko
vancev za pravne osebe,

1 5 .1 2 .2 0 0 6  - začetek prodaje 
začetn ih  svežnjev evrskih ko
vancev za fizične osebe,

1 .1 .2 0 0 7  - uvedba nove valute 
in začetek brezplačne menjave

večji konkurenčnosti na trgu in sta
bilnejšemu gospodarslvu. Pravtako 
bo evro pripomogel k večji pregled
nosti cen različnega blaga ter 
možnosti primerjave z ostalimi 
državami, ki prav tako uporabljajo 
evro. Ker bodo morala podjetja in 
trgovine v evre pretvoriti vse cenike, 
obstaja velika verjetnost dvigovanja 
cen - kar so ponekod že izkoristili, 
zaradi preračunavanja iz nacion
alne valute v evro in zaokroževanja 
navzgor. Zaradi tega bodo vse do 
sredine prihodnjega leta cene še 
vedno dvojno označene. Nadzor

gotovine v bankah,
1 .1 .2 0 0 7  - začetek dvojega ob

toka -  gotovinsko plačevanje v 
tolarjih in evrih,

1 4 .1 .2 0 0 7 -konecobdobja dvo
jnega  obtoka gotovinskega 
plačevanja vtolarjih in evrih,

1 .3 .2 0 0 7  - konec brezplačne

nad pravilnim zaokroževanjem 
bodo opravljale pristojne inšpekci
jske službe in Zveza potrošnikov 
Slovenije.

Zamenjava tolarja z evrom bo pod
jetjem povzročila stroške, ki bodo 
povezani predvsem s prilagoditvijo 
informacijske tehnologije, preoblik
ovanjem računovodstva in izdelave 
finančnih izkazov ter dodatnim 
izobraževanjem zaposlenih. Kljub 
temu so gospodarstveniki prepriča
ni, da bodo po drugi strani prihranki 
večji od teh stroškov zaradi uporabe 
skupne valute. Vsekakor pa jim bo

menjave gotovine (tolarjev v evre) 
v bankah,

3 0 .6 .  2 00 7  - konec dvojnega 
označevanja cen v evrih in tolarjih,

3 0 .6 .2 0 0 7  - konec dvojnega 
označevanja bančnih izpiskov iz 
tra n s a k c ijs k ih  ra ču n o v  za 
občane.

Naša anketa
Kaj nam prinaša uvedba evra?

Po javnomnenjski raziskavi Evrobarometra smo se z evrom srečali že 
vsi Slovenci, kar 85  odstotkov pa jih je  to valuto tudi uporabljalo. Med 
vsemi članicami Evropske unije smo najmanj navezani na tolar in smo 
v kar 72  odstotkih zelo zadovoljni z zamenjavo valute.

Med pozitivnimi posledicami uvedbe evra Slovenci najbolj izpostav
ljajo pričakovanje, da bo evro utrdil položaj Evrope v svetu, nadalje 
poudarjajo občutek, da se bodo ljudje z evrom v rokah počutili bolj 
evropsko, veliko pa jih meni, da bo državo varoval pred učinki mednar
odnih kriz. Kaj pa o uvedbi evra menijo Zgornjesavinjčani?

Ivan Škoflek, Mozirje
Uvedba nove valute bo prinesla le zvišanje cen 

številnih artiklov. Slovenci smo namreč veliki spe
cialisti za tiho zviševanje cen in iskanje lukenj v za
konih. Nikakor pa zaradi evra ne bomo nič bolj ev
ropski. Mogoče bo naše gospodarstvo malo bolj 
stabilno in bomo imeli manj 

Ana Sotošek, Varpolje
Ne verjamem, da bo evro Slovenijo naredil bolj 

evropsko, vsekakor pa je že sedaj opaziti določen 
dvig cen različnih artiklov. Tudi gospodarstvo prav 

zaradi evra ne bo bolj sta
bilno.

Ivanka Jerič, Loke
Mislim, da se nam z uved

bo nove valute ne piše nič kaj bolje kot pa s tolarji, 
verjetno bo nekaj časa kar hudo, dokler se ne bomo 
navadili na novo valuto. Vsak dan se vidi porast cen 
različnih artiklov. Vsekakor pa Slovenci zaradi evra

ne bomo nič bolj evropski in tudi mednarodne krize se nas bodo dota
knile kot vse druge članice Evropske unije.

Milan Krejan, Varpolje
Tihe podražitve se dogajajo iz dneva v dan, zato 

bi morala posredovati tudi Zveza potrošnikov Slov
enije. Čeprav potrošniki lahko izbiramo, kje bomo 
kupovali, se pogosto primeri, da kupimo v najbližji 
trgovini. Pogosto se izkaže, da ni ravno najugod
nejša. Mogoče bo naše gospodarstvo postalo bolj 
stabilno, a kljub temu Slovenci ne bomo nič bolj 
evropski, kot smo danes s svojo nacionalno valuto, ki nas zapušča le po 
desetletju in pol.

Tomaž Križnik, Nazarje
Evro uporablja že vsa Evropska unija. Tudi Slo

venci smo se ga že navadili, predvsem tisti, ki hod
ijo v tujino, drugi seveda malo manj. Za preraču
navanje imamo kalkulatorje, pa bomo preračuna
vali, kot smo v preteklosti preračunavali v marke. 
Zaradi uvedbe nove valute mislim, da ne bomo 
deležni bistvenih podražitev.

g Fanika Forštner, Mozirje :
Ideja o uvedbi evra se mi zdi slaba, predvsem za .... <

1 upokojence, imam občutek, da bo nova valuta
« g r  t lv prinesla samo večje podražitve. Prav tako mnogi

med nami že slabo vidijo in bodo imeli nemalo težav K m . ■ 4 . \

z evrskimi kovanci. Pa tudi pokojnine, ko bodo pre- F \  jjry
računane v evre, bodo zneski bistveno manjši, na

j  kar se bomo težko navadili. Verjetno pa bo evro
pripomogel k stabilnejšemu gospodarstvu, vendar le, če bodo tudi zako
ni k temu pripomogli.

Pripravila: Marija Sukalo, foto: Ciril M. Sem

m



SPLETNA ANKETA NA www.savinja.com
Ali m enite, da bi se z dvigom standarda Slovenke in 

Slovenci odločali za to, da bi imeli več otrok?
Večina anketirancev je mnenja, da bi dvig standarda 

povzročil tudi dvig natalitete Slovencev.

V anketi, ki jo objavljamo na spletni strani www.savinja.com, lahko 
tokrat izrazite mnenje o novi valuti, ki jo bomo dobili po novem letu in 
odgovorite na vprašanje: Ali pričakujete, da boste z uporabo evrov 
zapravili več kot ste s tolarji? Vaše odgovore bomo zbirali do vključno 
torka, 12. decembra 2006. Rezultate glasovanja bomo objavili v pri
hodnji številki Savinjskih novic.

olajšala dostop do finančnih trgov in 
izboljšala njihovo likvidnost.

Po uvedbi evra bo slovenska cen
tralna banka postala del evropske
ga sistema, guverner Banke Slov
enije pa bo postal član sveta Evrop
ske centralne banke (ECB). Tako bo 
Slovenija enakovredna članica pri 
odločanju o denarni politiki evrop
skega območja.

MOTENO POSLOVANJE S 
KARTICAMI

Plače in pokojnine, kijih imamo na 
transakcijskih računih, bodo s 1. 
januarjem 2007 samodejno pre
računane v evre, pretvorba pa bo 
opravljena po tečaju zamenjave 
239,64 tolarja za evro. Pokojnine 
bodo decembra izplačane teden 
dni prej in to v tolarjih. Na bančnih 
okencih bomo lahko vse do 14. jan
uarja plačevali z gotovino v evrih aii 
v tolarjih, od 15 januarja naprej pa 
izključno z evrsko gotovino. Le z 
evrom bodo potekala plačila s kar
ticami. Pri tem pa je potrebno opo
zoriti, da bo poslovanje s karticami 
moteno oziroma prekinjeno v noči 
od 31. decembra 2006 do 1. janu
arja 2007 od 23. do 1. ure.

Pri že sklenjenih pogodbah za

posojila in varčevanja se določbe 
ne bodo spreminjale, razen de
narne enote, na katero se glasi 
pogodba, zato teh ne bo potrebno 
sklepati na novo. Novi pa bodo 
plačilni instrumenti za plačevanje in 
sicer plačilni nalog, posebna 
položnica in posebna nakaznica. Ti 
obrazci se bodo od starih razliko

vali tudi po barvi in bodo prilagojeni 
mednarodnim standardom, ki vel
jajo za plačilne instrumente.

In kakšen denar bomo uporablja
li? Evrski bankovci, ki so v obtok prišli 
januarja 2002, so v vseh državah 
enaki in so izdani vsedmih različnih 
vrednostih: 5 ,10,20 ,50,100,200 
in 500 evrov. Vsak bankovec pri

kazuje enega od evropskih arhitek
turnih slogov. Sprednja stran evr- 
skih kovancev, ki označujejo nomi
nalno vrednost, je poenotena, 
hrbtne strani kovancev pa je oblik
ovala vsaka država članica po svo
je. Trenutno je v obtoku 15 različic 
oziroma nacionalnih motivov evr- 
skih kovancev, ki so zakonito plačil
no sredstvo na celem območju.

Marija Šukaio

*  nomee *

#  IZKORISTITE  ̂
predpraznične

številke Savinjskih novic
za voščilo svojim prijateljem, 

poslovnim partnerjem ... 
Naročnina na Savinjske novice 

je lahko tudi lepo darilo. 
POKLIČITE na

839-07-90 ali 041-793-063

ZAVAROVALNICA MARIBOR

Pripravljeni na uvedbo 
evra

SKB BANKA

Pravočasno poskrbite za 
tolarske kovance

V Zavarovalnici Maribor (ZM) so se na uvedbo evra začeli pripravljati že 
januarja lani, slab mesec dni pred uvedbo nove valute pa lahko v ZM za
gotovijo, da so tako rekoč v celoti pripravljeni na evro. Zadnje informac
ijske prilagoditve bodo opravili še tekom meseca decembra in jih »oživili« 
med prazniki. 3. januarja bo v Zavarovalnici Maribor stekel nemoten 
delovni proces v evrih.

V ZM ob uvedbi nove valute ne 
pričakujejo zapletov. Zavarovance 
so s pomočjo elektronske pošte o 
uvedbi evra že obvestili. »V Zavar
ovalnici Maribor že od letošnjega 
januarja objavljamo na zavaroval
nih policah dvojno označevanje 
vrednosti zavarovanj, zato je strah 
pred morebitnim i podražitvami 
odveč. Naše poslovalnice bodo 
tudi v petek, 29. decembra, 
delovale po ustaljenem urniku. Vsi 
tisti, ki jim zavarovanje, bodisi avto
mobilsko bodisi premoženjsko, 
poteče 30. ali 31. decembra, lahko 
to zavarovanje obnovijo največ 
trideset dni pred ali po poteku za
varovanja,« pojasnjuje mag. Darko

Tolar, član uprave in vodja projektne 
skupine za uvedbo evra v ZM.

V Zavarovalnici Maribor z uvedbo 
evra ne bo mogoče več obročno 
odplačevanje s čeki. Obročno 
odplačevanje bo možno le s pomoč
jo direktnih obremenitev oziroma 
tako imenovanih trajnikov, spreje
mali pa bodo takoj unovčljive čeke. 
V ZM vteh dneh končujejo z internim 
izobraževanjem na temo evra, vsi 
zavarovanci, ki jih zanimajo dodatne 
informacije o uvedbi evra v Zavarov
alnici Maribor, pa lahko obiščejo 
spletno stran www.zav-mb.si, kjerže 
od julija naprej deluje posebna pod- 
stran »O evru«.

Franci Kotnik

Evro bo z novim letom postal uradno plačilno sredstvo v Sloveniji. Zara
di velikih količin tolarskih kovancev v obtoku v SKB banki priporočajo 
občanom, da čim prej poskrbijo za menjavo v evre. SKB banka omogoča 
svojim strankam, v izogib kasnejšemu neljubemu čakanju v vrstah, ra
zlične možnosti zamenjave tolarskih kovancev.

SKB banka nudi do 1. marca 
2007 polog kovancev na kat
erikoli račun, odprt v SKB banki, 
brez provizije. Pri pologu v vred
nosti nad 2 .000 to larjev bodo 
prve stranke nagradili z denarni
cami za shranjevanje evro ko
vancev, vsi otroci, ki bodo položili 
na PAPI račun kovance v vred
nosti nad 2.000 SIT, pa bodo na
grajeni z glasbeno zgoščenko s 
PAPI pesmicami in drugimi sklad
bami.

SKB banka je za lažje štetje de
narja in s tem zmanjšanje čakaln
ih vrst ob prehodu na evro vse 
svoje poslovaln ice dodatno 
oprem ila s s tro ji za štetje ko
vancev. Večje količine (tudi ner-

azvrščenih) tolarskih kovancev je 
mogoče brez čakanja položiti pri 
blagajniškem okencu, štetje ko
vancev in knjiženje na račun pa 
bodo v banki izvedli po koncu 
delovnega časa.

SKB banka se je z zbiranjem 
kovancev pridružila dobrodelni 
akc iji Zveze društev za cere
bra lno  pa ra lizo  S lovenije  
Sonček. Vse poslovalnice SKB 
banke so v ta namen oprem 
ljene s posebnimi zbiralniki, kjer 
lahko s tranke svoje kovance 
podarijo omenjeni organizaciji 
in j i  pom agajo pri obnovi rek
reacijskega centra Sonček na 
slovenski obali.

Franci Kotnik



VINKO JERA J, ŽUPAN OBČINE REČICA OB SAVINJI

R e f ö c m i s m o  s p e c if ič n i

l j u d j e

Vinko Jeraj (foto: EM S)

Župan občine Rečica ob Savin ji je  
p o litičn i nov in ec , k a r še zd a le č  ne 
pomeni, da je  politično zelen. Za kaj take
ga je  preveč odkritosrčen in neposre
den, vseskozi se zaveda teže in pom e
na lastnih besed. Očitno ima trdno kožo, 
kar bi mu znalo koristiti, saj ne gre priča
kovati, da ga bodo politični nasprotniki 
trepljali po rami. Na Rečici se je  pred 
volitvami očitno izreklo m arsikaj, tudi 
pričakovanja nekaterih niso bila m ajh
na, zato bo vsaka dejanska a li sam o  
navidezna napaka župana Vinka Jera 
ja priložnost za razpravo.

- Ste verjeli, da ste lahko izvoljeni za župana, 
čeprav verjetno nihče ne kandidira zato, da bi 
volitve izgubil?

Če sem čisto odkrit, realno nisem pričakoval, 
da lahko na teh volitvah zmagam. Volitve so ne
predvidljive in v resnici je bil izid zelo tesen. Upal 
sem na najboljše, vendar sem se zavedal, da 
ima protikandidat precej več politične kilom
etrine in tozadevnih izkušenj. Nazadnje so vo
livke in volivci odločili tako, kot so.

- Zapustiti dokaj varno občinsko službo in se 
podati na precej negotovo župansko kariero.

ki se lahko konča že po štirih letih, mora biti 
močan izziv. Še posebej v vašem primeru, ko 
bo potrebno graditi občino iz čiste nule.

Tudi sam sem se večkrat vprašal, še posebej 
takrat, ko so pod noge letela razna polena, kaj 
mi je tega treba. Nekateri bi me radi v vsej tej 
zgodbi prikazali kot nasprotnika samostojne 
občine, vendar sem Rečičan z dušo in telesom, 
zato mi ni bilo vseeno, kaj se bo z občino Rečica 
ob Savinji dejansko dogajalo. Za kandidaturo 
sem se odločil sam in v resnici so pred nami štiri 
težka leta. Nenazadnje je treba biti realist in 
objektivno oceniti, kaj bo ljudem sploh možno 
po tem obdobju pokazati. Prepričan sem, da bi 
lahko v letih, ko smo bili z Mozirjem v enoviti 
občini, precej več iztržili in naredili. To je ena 
zgodba, glede zagotovljene službe moramo 
vedeti, da bo moral sorazmerni del usluž
bencev sedanje občine iskati službo na Rečici. 
Kot Rečičan, je logično, da bi presedlal, vendar 
je vprašanje, koliko bi ob drugačnem volilnem 
izidu imel dejanskih možnosti. Resnično mi ni 
vseeno, kaj se bo v prihodnosti dogajalo z Reči
co, in v tem je potrebno iskati vsebino moje kan
didature.

- Se boste vi držali dogovora in zaposlili del 
sedanje uprave občine Mozirje?

Tudi o tem smo se z mozirskim županom in 
vsemi ostalimi že pogovarjali. En del sem jaz 
sam, tudi sicer sta po preselitvi v nove poslovne

prostore na občini dva uslužbenca manj. Kako
rkoli že, verjamem, da bova z mozirskim ko
legom našla za vse zadovoljivo rešitev, to pome
ni, da ne bo nihče ostal brez službe.

- Pred volitvami so vaši politični nasprotniki 
zelo jasno izpostavili, da se okoli vas zbirajo 
nasprotniki samostojne občine ...

Jerajevi teroristi? (smeh)
- Oprostite, to je pred volitvami vaš protikan

didat zelo jasno poudarjal.
Če bi želeli, bi lahko govoril še o veliko hujših 

zadevah. Domnevam, da ima vsak človek vest, 
čeprav je seveda res, da lahko vsak govori, kar 
hoče. Zgodba o nasprotnikih občine mi seveda 
ni tuja. Jože Kramerje v času predvolilne kam
panje nenehno poudarjal svojo vlogo predsed
nika odbora za samostojno občino in vse silne 
aktivnosti, ki naj bi jih bilo potrebno izvesti. Od

bor je štel 19 članov, med njimi sem bil tudi sam 
in neskromno mislim, da sem nekaj prispeval h 
končnemu rezultatu. Treba si je naliti čistega 
vina, saj je bilo večino dela narejenega pred 
petimi, šestimi ieti in takrat sem bil še bolj 
angažiran kotvzadnjem obdobju. Kako so neka
teri letali v Ljubljano in med drugim spremljali 
seje državnega zbora, je seveda zgodba zase. 
Resnica je, da resnično zaslužnega ni Kramer 
nikoli omenjal, prej nasprotno...

- Mislite poslanca Jakoba Presečnika?
Prav njega. V glavnem je takšna praksa te na

jvečje vladne stranke in mislim, da se tudi v pri
hodnosti ne gre nadejati pretresljivih spre
memb. Pri vsem tem imam čisto vest, res pa je, 
da sem bil včasih še bolj zagret za občino Reči
ca, ker je bil takrat pravi trenutek. Zaostanka za 
drugimi občinami ne bo enostavno nadoknadi
ti in nenazadnje tudi med ljudmi je bilo čutiti vse 
prej kot pretirano gorečo željo za odcepitev od 
občine Mozirje.

- Vsekakor ste bili med tistimi, ki so opozarja
li, da samostojnost Rečice ne bo samodejna 
zgodba o uspehu, vendar sedaj ste župan, zato 
bi bilo dobro slišati, kako si predstavljate 
vodenje občine?

Ko so določeni pred meseci delali izračun pro
računa in govorili že kar o konkretnih zneskih 
za investicije, sem bil v resnici skeptik. Ljudje delo 
občine pač ocenjujejo skozi investicije in takrat

smo slišali, da bo tega denarja okoli 110 milijonov 
tolarjev. Na koncu seje pokazalo, daje problem 
10 milijonov tolarjev preobremenitve. Kakorkoli, 
slika je sedaj nekoliko bolj jasna. Proračun naj 
bi znašal okoli 300 milijonov, to pa ni vsota, ki bi 
zagotavljala normalen oziroma pričakovan raz
voj, kar pomeni, da bo potrebno priti do denarja 
na podlagi raznih razpisov. Tu resno računam 
na strokovnost občinske uprave, kjer jih, vsaj v 
startu, ne bo zaposlenih toliko, kot dopušča za
kon. Poleg tega računam na pomoč strokovn
jakov za posamezna področja.

- Nekakšna vlada v senci?
(smeh) Prepričam sem, da govorim o ljudeh, 

ki zadeve obvladajo in imajo določena poznan
stva. V prvi fazi bo potrebno dati največji pou
darek projektom, ki bodo imeli realno možnost 
zaživeti. Samo tako lahko računamo na uspeh

Volitve so nepredvidljive in v resnici je bil izid zelo tesen. Upal sem na najboljše, 
vendar sem se zavedal, da im a protikandidat precej več politične kilometrine  
in tozadevnih izkušenj. Nazadnje so volivke in volivci odločili tako, kot so.
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pri pridobivanju državnega in evropskega de
narja. Iznajdljivost bo igrala pomembno vlogo 
in pri tem računam na najboljše.

- Ko govorite o ekipi svetovalcev, je to lahko 
razumeti tudi tako, da sestavi občinskega sve
ta ne zaupate?

Daleč od tega. Občinskim svetnikom popol
noma zaupam in prepričan sem, da bomo tvor
no sodelovali.

- Ste se že odločili, komu oziroma kateri boste 
zaupali mesto direktorja (direktorice) občin
ske uprave?

Direktorja oziroma direktorico bomo izbirali 
na podlagi javnega razpisa.

- Sliši se, da je povpraševanje veliko, celo o 
določenih pritiskih na vas je bilo govora?

Verjamem, da se marsikaj govori. Določena 
stran dejansko nekoliko pritiska, vendar ni pre
tiranega zanimanja. Kot rečeno, počakati je 
potrebno razpis in videti, koliko ljudi se bo v res
nici prijavilo.

- Kako komentirate na eni strani dejstvo, da 
ima Rečica župana in občinski svet, vendar 
občina uradno še ne funkcionira, in na drugi 
strani govorice, da predsednik sveta krajevne 
skupnosti svoje funkcije ne želi več opravljati, 
čeprav ima krajevna skupnost še vedno formal
ni status?

Ja, približno tako je, kot ugotavljate. Po črki za
kona, naj bi krajevna skupnost ugasnila z izglas
ovanjem samostojne občine. Vendar vemo, 
kdaj so bile volitve, prav tako vemo, da občina 
formalno zaživi z novim letom. Dejansko bi bilo 
več kot pol leta mrtvega obdobja, zato je bila 
sprejeta odločitev, da bosta tako mozirska kot 
rečiška krajevna skupnost financirani po dvana
jstinah do konca leta. Res pa je, da je vodstvo 
krajevne skupnosti po volitvah in umiritvi strasti 
povsem dvignilo roke, kot da je vse končano. 
Predsedniku sem povedal, da primopredaja ne 
more biti samo najina stvar, nenazadnje je prav, 
da pove svoje tudi nadzorni svet in mogoče še 
kdo. Mislim, da bi bilo korektno, če bi krajevna 
skupnost delovala do novega leta.

- Pred vami je delitvena bilanca z občino 
Mozirje. Pričakujete težave oziroma kaj sploh 
pričakujete?

Na raznih zborih in pogovorih je bila ta delitve
na bilanca predstavljena kot največji problem, 
zaradi katerega bo tekla kri med Rečičani in 
Mozirjani, če nekoliko pretiravam. Ljudje smo 
pač različni. Osebno mislim, da bo možno s 
pametnim dogovarjanjem stvari realizirati na 
bistveno lažji način. Znane so krajevne pristo
jnosti, znane so tudi preobremenitve sedanjega 
mozirskega proračuna na naš račun, k ijih bo 
potrebno prevzeti in še bi lahko naštevali. Ne
koliko bolj je občutljivo vprašanje kreditov, ven
dar poudarjam, da bo prevladovala treznost.

- Vsekakor ste optimist, zato verjetno veste, 
kako se boste lotili problema podrtega kozol
ca ob regionalni cesti, ki je sicer privatna lastni
na, vendar v sramoto tako lastniku kot Rečici 
in, če hočete, celotni Zgornji Savinjski dolini?

Točno tako. Že pred volitvami sem govoril z 
lastnikom in mu tudi predlagal, da bi brez 
njegovih stroškov zadevo odstranili. Kot vidite, 
se to ni zgodilo. Porušen objekt dejansko vse 
moti.

- Lastnik trdi, da je za takšno stanje odgovor
na mozirska občina.

Tako. Kot da občina Mozirje ni sledila njegov
im hotenjem. Dejstvo je, da je kozolec takšen, 
kotje. Vsi vemo, da morajo biti prostorski plani 
narejeni do polletja 2007, čeprav nisem pre
pričan, da se bo to tudi v resnici zgodilo. Ka
korkoli, z lastnikom se nameravam še pogo
varjati, saj bo morala tudi občina skrbeti za 
razvoj, v kolikor ne želimo še nadaljnje stag
nacije.

- Rečičani vseskozi poudarjate, da se vam 
godijo krivice in da ste izgubili pozicije, ki ste jih
v zgodovini že imeli trdno v svojih rokah. Ste tudi
vi mnenja, da so za vse dejanske ali samo navi
dezne rečiške težave krivi drugi?

Zunanji opazovalci lahko verjetno zadeve 
ocenjujejo bolj neobremenjeno in zato bolj ob
jektivno kot sami Rečičani. Realno gledano je 
potrebno ugotoviti, daje popolna osemletka na 
Rečici pred davnimi leti že bila, vendar smo jo 
zaradi takšnih ali drugačnih vzrokov izgubili. 
Več ali manj smo bili krivi sami. Podobno nespo
doben primer se nam je zgodil ob formiranju 
lokalne samouprave, ko smo bili trdno prepriča
ni, da imamo občino tako rekoč že zagotov
ljeno. Kdo nam je bii kriv, da referendum ni us
pel? Nihče oziroma sami. Lahko seje postaviti v 
vlogo žrtve, vendar je resnica drugačna. Mis

lim, da smo Rečičani specifični ljudje, saj nam je 
v resnici težko ugoditi. V preteklih letih seje nekaj 
teh »krivic« popravilo, saj smo si priborili popol
no osemletko, dobili smo občino. Vitalne dele 
torej imamo, naša naloga je poskrbeti, da bo 
življenje znosno. Slednje je odvisno od nas 
samih.

- Imate občutek, da boste lahko z ostalimi 
zgornjesavinjskimi župani in županjo našli 
skupni jezik?

V obdobju, ko je bil mozirski župan še Jože 
Kramer, sem bil prisoten na enem od srečanj 
županov. Šlo mi je na bruhanje, saj so vsi iz
postavljali samo svoje probleme in videli ie in
terese lastne občine. Zavedati se je potrebno, 
da smo v zaprti Zgornji Savinjski dolini usojeni 
na sosedstvo. Vsi vemo, kako je mučno, če se 
ne razumeš s sosedom, in ne vem, zakaj naj bi 
bilo med občinami drugače. No, stvari so se 
spremenile na bolje. Mislim, da bo sedanja eki
pa županov zmogla, poleg tega, da se bomo 
morali truditi za lastne občine, kaj dobrega 
narediti tudi za celo dolino.

- Je bilo prekrivanje gasilskega doma dan 
pred volitvami taktična predvolilna poteza ali 
je bilo naključje?

Z zapisniki lahko dokažem, je šlo za čisti slučaj.
- Boste obdržali funkcijo predsednika Pros

tovoljnega gasilskega društva Rečica ob Sav
inji?

Zakon mi tega ne prepoveduje, vendar bom 
na občnem zboru predsedniško funkcijo pred
al drugemu.

Pogovarjal seje Edi Mavrič -  Savinjčan

CITYCENTER CELJE

Pester mesec obdarovanj
V celjskem Citycentru si neprestano priza

devajo za kar največje zadovoljstvo njihovih 
obiskovalcev oziroma kupcev, zato so tudi v 
predprazničnem decembru zanje pripravili šte
vilne aktivnosti. Do konca leta bo tako v Citycen
tru potekal božično-novoletni sejem, kjer bo 
mogoče kupiti izdelke slovenske obrti, ročno 
izdelane okraske in vrsto drugih zanimivih 
izdelkov, obiskovalci pa bodo lahko svoje spret
nosti preizkusili v ustvarjalnih delavnicah, kjer 
bodo izdelovali novoletne voščilnice, božične 
dekoracije in okraske iz slanega testa.

Ker je december mesec obdarovanj, so v City
centru kot novost uvedli darilne bone v vrednosti 
desetih in dvajsetih evrov. Darilne bone je 
mogoče kupiti v informacijski pisarni Citycentra, 
prejemniki pa jih lahko unovčijo v kateri koli pro
dajalni ali lokalu Citycentra z izjemo loterije, banke 
in Finančne točke. Zdarilnimi boni je tako mogoče 
podariti izdelke vrhunskih modnih blagovnih 
znamk, kozmetiko, dodatke za dom, kulinarično 
doživetje in še marsikaj.

V osrednjem delu Citycentra je že postav

ljeno praznično drsališče, na katerem se iahko 
obiskovalci brezplačno drsajo vse do konca 
leta. Drsalke s ije  mogoče izposoditi, redno pa 
pripravljajo tudi zabavni program, otroške 
predstave na ledu in vodene animacije. Za 
najmlajše bo še posebej zanimivo 13. decem
bra, ko si bodo lahko v živo ogledali, kako drsa
jo lev, žirafa, slon in druge živali iz živalskega 
vrta na drsalkah.

V Citycentru so za obiskovalce pripravili tudi 
veliko nagradno igro z nazivom Vse najboljše, ki 
se je pričela 27. novembra in bo končana 23. 
decembra. V njej lahko sodelujejo vsi, ki bodo 
zbirali svoje račune, katerih vrednost presega 
desettisočakov. Žrebanje bo vsako soboto med 
13. in 14 uro.

V leto 2007 Citycenter Celje vstopa z novo in
teraktivno spletno stranjo www.city-center.si. Na 
njej bo mogoče spremljati celotno ponudbo, 
dogodke in zanimivosti. Na ta način bodo obisk
ovalci obveščeni o vseh aktualnostih še pred 
obiskom največjega nakupovalnega središča na 
Celjskem.

Franci Kotnik



PODELITEV NAGRAD ZA OKOLJSKO ODLIČNOST V LETU 2006

BSH Hišni aparati Nazarje okolju najbolj
prijazno podjetje

Predstavniki podjetij z okoljskimi nagradami za leto 2006, drugi z 
leve direktor BSH Hišnih aparatov Hendrik Kretzer

(foto: Franci Kotnik)

Na Brdu pri Kranju je  bila prejš
nji ponedeljek slavnostna podel
itev letošnjih okoljskih nagrad. 
Po zas lug i časnika Finance, 
Agencije RS za okolje in Ekološke
ga sklada RS se okoljske nagrade 
v Sloveniji ponašajo z lepo tradic
ijo, saj je  bila letos že devetič za
pored p odeljena  nagrada za 
okoljski izdelek leta, petkrat za
pored je bila podeljena nagrada 
za okolju prijazno podjetje, četrtič 
zapored pa nagradi za okolju pri
jazen postopek in za mednarod
no okoljsko partnerstvo.

ZAVEDANJE O EKOLOGIJI IN 
OKOLJU JE TREBA IZVAŽATI

Direktor in glavni urednik časnika 
Finance Peter Franki je v uvodnem 
nagovoru dejal, da danes o okolju 
govorijo vsi; govori se pri nas, še bolj 
pa v tujini. Celo veliki kapitalistični 
časopisi, kot je Economist, pišejo o 
ekologiji in okolju. Po Franklovem 
mnenju je to pomembno znamen
je, da se nekaj dogaja; pomembno 
znamenje, da mediji in država 
skupaj ugotavljajo, da je treba ka

znovati tiste, ki ne spoštujejo novih 
norm, ki ne spoštujejo tega, da 
ogrožamo naš planet, ki ne spoštu
jejo prihodnjih generacij. »Najlepše 
je podeljevati nagrade in te na
grade, kijih podeljujemo danes, naj 
bodo prispevek k temu, da je 
zavedanje o ekologiji in okolju treba 
izvažati. Izvažati ga je treba na 
primer v Indijo, na Kitajsko, da bo 
konkurenčna tekma bolj poštena in 
da bomo lahko vsi skupaj bolje žive

li v naši globalni vasi, ki bo še naprej 
lepa in ne tako zelo topla,« je svoj 
nagovor zaključil Franki. 

EKONOMIJA IN VARSTVO OKOLJA 
LAHKO GRESTA Z ROKO V ROKI 

Osrednji govornik, minister za 
okolje in prostor Janez Podobnik, je 
izrazil prepričanje, da ekonomija in 
varstvo okolja lahko gresta z roko v 
roki: »Dokaz o odgovornem odno
su do okolja postaja tudi ključni na
bavni kriterij. Okoljsko ozaveščeni

odjemalci raje sklepajo kupčije s 
sorodno mislečimi organizacijami. 
Lahko rečemo, da danes zmaguje
jo tista podjetja, ki so prepoznala, da 
je vključevanje okoljskih zadev v 
poslovno dejavnost prava pot za 
naprej. Skrb za okolje torej ne 
pomeni nepotrebnih izdatkov, pač 
pa konkurenčno prednost, in 
okoljske nag rade so tiste, ki pomen
ijo priznanje in promocijo za pod
jetje, ki jo prejme. Zato kot minister 
za okolje podpiram idejo, da se z 
nagradami opozarja na tista pod
jetja, ki so dosegla največji uspeh pri 
zmanjševanju obremenjevanja 
okolja.«

SLOVENIJA BI LAHKO POSTALA 
VZOR PO OKOLJSKI ODLIČNOSTI
Predsednik komisije za okoljske 

nagrade dr. Peter Novak je opozo
ril, da živimo v obdobju velikih 
premikov. Politična nestabilnost v 
svetu se povečuje, vojna za ener
getske vire seje že pričela, toda še 
ni vzplamtela v celoti. Azijski velika
ni Kitajska, Indija, Pakistan, Malezija 
hitro povečujejo industrijsko proiz
vodnjo in zmanjšujejo tehnološki

REFORMA KM ETIJSKE POLITIKE

Izdatna finančna sredstva za razvoj podeželja

Direktor celjskega kmetijsko gozdarskega zavoda mag. Jože 
Pratneker (prvi z leve) opozarja kmete na davčna in pravna vprašanja

(foto: EM S)

Blagajni Evropske unije in Sloven
ije bosta za razvoj našega 
podeželja namenili v naslednjih 
sedmih letih rekordnih 1.258 mili
jarde evrov ali 278  milijard tolar
jev, politika razvoja podeželja za to 
obdobje pa je zapisana v dokumen
tu Program razvoja podeželja  
2007-2013. Dokument je trenutno 
vjavni obravnavi inje bil ena od tem 
na nedavnem skupnem sestanku 
zgomjesavinjskih govedorejcev in 
m ozirske izpostave Kmetijsko 
gozdarske zbornice Slovenije.

Izdatna finančna pomoč razvoju 
podeželja bo namenjena pred
vsem strukturnim spremembam, ki 
bodo morale biti v izvedbenem delu 
bistveno bolj učinkovite, kot so bile 
doslej. Milijarde bodo namenjene 
večnamenskim vlogam kmetijstva, 
varovanju okolja, ohranjanju pose

ljenosti podeželja, zato bo v tej fi
nančni podpori imela pomembno 
vlogo uvedba podjetniške misel
nosti v kmetijsko podeželski strate
giji razvoja.

Direktor Kmetijsko gozdarskega 
zavoda Celje mag. Jože Pratneker

poudarja, da bi morala država 
poskrbeti za zaščito domačega 
kmetijstva. Po letu 2013 bo po vsej 
verjetnosti denarja za razvoj slov
enskega podeželja manj, po letu 
2020 ga morda sploh ne bo več. 
Med naštevanjem prednostnih

ukrepov, za katere bo na voljo de
nar, Pratneker omenja zgodnje 
upokojevanje in prenos kmetij na 
mlajše gospodarje, izboljšanje izo
brazbene strukture, ustreznejšo 
kmetijsko politiko in omogočanje 
razvoja malim kmetom s številnimi 
dopolnilnimi dejavnostmi in razvi
janjem podjetništva. Nadalje pov
ečanje deleža ekološke pridelave, 
za katero bo Bruselj vsako leto na
menil 140 milijonov evrov.

Ker se novo finančno obdobje 
začne z novim letom, se lahko zgo
di časovna stiska, saj bodo maja 
prihodnje leto objavljeni prvi razpisi 
za posamezne ukrepe. Pratneker 
ob tem izraža bojazen, da bodo 
ukrepi vplivali na poslovanje zadrug 
in dodaja, da bodo morali biti kmetje 
temeljito pripravljeni na davčna in 
pravna vprašanja.

Savinjčan
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zaostanekza razvitim svetom. Pojavlja se poman
jkanje strateških surovin -jekla, bakra, sledili jim 
bodo aluminij, magnezij, titanov dioksid. Oskrba s 
hrano je enako neenakomerno razporejena po 
svetu kot poraba fosilnih goriv.

Prvi resni znaki, da je segrevanje Zemlje de
jstvo in ne znanstvena fantastika, so evidentni. 
Nekatere evropske vlade so že naročile anal
ize možnih posledic in zaprosile strokovno 
javnost za pripravo predlogov ukrepov, sloven
ska strategija razvoja do leta 2023 pa po No
vakovem mnenju odraža le nadaljnjo usmer
itev družbe v potrošništvo in izgradnjo infras
trukture za hitrejši prehod preko Slovenije. Ob
stajajo tudi programi za trajnostno energetiko 
in vodikovo tehnologijo, toda žal z zvezdico, da 
lahko ta program zamenja nova jedrska ele
ktrarna.

»Svet, Evropska unija in Slovenija se nahajajo 
pred odločitvijo, kako dalje. Potrošniška družba 
in kratkoročni pogledi kapitala na dobiček se 
bodo morali, hočeš nočeš, v naslednjem de
setletju preoblikovati v družbo z usklajenim

Obrazložitev za podelitev nagrade okolju pri
jazno podjetje BSH Hišnim aparatom:

»Podjetje BSH Hišni aparati Nazarje seje letos 
že petič prijavilo za okoljsko nagrado. Podjetje 
je okolju prijazno, saj poseduje certifikata kako
vosti ISO 9001 in ISO 14001 iz leta 2004, kije 
bil letos obnovljen, podjetje je vzorno urejeno, 
ima urejeno okoljsko poročanje in pri proizvod
nji izdelkov minimalno onesnažuje okolje. Pose
bej je treba omeniti, da podjetje ni preprost 
izdelovalec gospodinjskih aparatov po tujih

sonaravnim razvojem, kar potrošniška družba 
ni, kapital pa bo moral upoštevati dolgoročne 
rizike in negotovosti zaradi klimatskih spre
memb. Klasično kapitalistično družbo bo mor
ala zamenjati družba z drugačnim odnosom do 
planeta Zemlja. Ne poznamo ne njenega imena 
ne njene strukture, toda vemo, kako bo morala 
delovati, če naj človeštvo obstane in se razvija 
v skladu z naravnimi možnostmi planeta Zeml
ja,« razmišlja dr. Peter Novak in slovenski vladi 
predlaga naslednje:

»Mislim, da bi Slovenija lahko naredila dve 
stvari. Prvič, za vse investicije iz državnega pro
računa bi morali uvesti tako imenovana zelena 
naročila. S tem bi se drastično spremenil odnos 
večine prebivalstva do okolja. Med zelena 
naročila sodijo tudi službeni avtomobili vlade v 
obliki hibridnih vozil. Drugič, Slovenija, ki bo leta 
2008 predsedovala Evropski uniji, bi lahko post
ala vzor po okoljski odličnosti. Če bi moto okoljske 
odličnosti prevzela kot predsedujoča EU, bi bila 
zagotovo bolj poznana po svetu, kot bo z geslom 
Slovenijo čutim.«

načrtih, ampak je uspelo s svojim delom in 
okoljsko kakovostjo prepričati lastnika, da je 
zaupal celoten razvoj novih, za gospodinjstva 
in okolje prijaznih izdelkov v celotnem koncer
nu slovenskim in pri nas delujočim tujim stroko
vnjakom.

Podjetje je prepolovilo porabo pitne vode za 
potrebe tehnologije, emisije v zrak so daleč pod 
dovoljenimi mejami, zato niso zavezanci IPPC 
direktive, porabo energije so zm anjšali za 
20,5%, količino odpadkov pa za 34% na izdelek.

OKOLJU NAJBOLJ PRIJAZNO PODJETJE
Na letošnji razpis je prispelo 14 prijav, od tega pet 

za okoljski izdelek, pet za okoljski postopek, tri pri
jave za okolju prijazno podjetje in ena prijava za 
okoljsko partnerstvo. Nagrado za mednarodno 
okoljsko partnerstvo je prejela delniška družba 
Gorenje iz Velenja za gradnjo do okolja prijazne to
varne gospodinjskih aparatov v Valjevu, nagrado 
za okolju prijazen postopek je prejelo podjetje E3 iz 
Nove Gorice za pridobivanje električne energije z 
nameščanjem fotonapetostnih panelov na sledilni 
sistem z dodajanjem koncentracijskih zrcal, nagra
do za okolju prijazen izdelek je prejelo podjetje Re
generacija iz Vodic pri Ljubljani za lovilec olja aquar- 
eg, kot okolju najbolj prijazno podjetje pa je bila 
razglašena družba BSH Hišni aparati iz Nazarij. Di
rektor Hišnih aparatov Hendrik Kretzer je ob tej 
priložnosti dejal, daje okoljska nagrada velika čast 
za vse zaposlene v podjetju, hkrati pa predstavlja 
motivacijo, da še naprej ohranjajo čisto okolje. BSH 
Hišni aparati Nazarje tako v praksi dokazujejo, da 
ekonomija in ekologija nista v konfliktu.

Franci Kotnik

Posebno skrb posvečajo varstvu tal in 
sodelovanju z lokalno skupnostjo, s katero 
soglasno sprejemajo vse odločitve, povezane 
z okoljskimi presojami in razvojem podjetja v 
Nazarjah. Imajo vzorno urejeno izobraževanje 
delavcev in njihovo sodelovanje pri inovacijah 
v proizvodnji. Kot eno redkih podjetij v Sloveniji 
so lani sodelovali tudi v Evropskem tednu mo
bilnosti. Komisija je bila enotnega mnenja, da si 
podjetje BSH Hišni aparati zasluži nagrado 
okolju prijazno podjetje.«

ENGO D .0 .0 .  GORNJI GRAD

Podjetje za distribucijo toplote pred rešitvijo
ali potopom?

Na septembrski seji gornjegrajskega občinske
ga sveta je takratni gornjegrajski župan Toni Rifelj 
svetnikom zagotavljal, da bo Holding slovenskih 
elektrarn (HSE) s podpisom pogodbe od mari
borske Probanke prevzel obveznosti Enga. Po 
zagotovilih naj bi bila pogodba podpisana 29. 
septembra, kar se ni zgodilo, saj je šlo v resnici le 
za pismo o nameri. Dejstvo je namreč, da se sis
tem ogrevanja ohranja le s skrajnimi napori in 
dejansko ni nobene garancije, da peči ne bodo 
ugasnile, v kolikor odgovorni ne bodo našli rešitve 
v relativno kratkem času.

Direktor Enga Aleš Bratkovič pravilno ugotav
lja, da je sistem doslej deloval brezhibno, kar 
pomeni, da so bili porabniki na toplem in zado
voljni tudi s ceno. Pogajanja s Holdingom sloven
skih elektrarn so dejansko v polnem teku in po 
Bratkovičevem mnenju, naj bi zadeve v teh dneh 
postale jasne. Vendar, poudarja, dokler pogod
ba ni dejansko podpisana, ostaja problem Enga 
odprt. V skrajnem primeru ostaja še en scenarij,

Direktor Enga Aleš Bratkovič zagotavlja, da 
vlagajo vse napore za dokončno rešitev 
gornjegrajskega toplovodnega problema

(foto: EM S)

to pomeni, da bodo pozvali upnike, da postanejo 
lastniki Enga, v kolikor se HSE ne odloči vstopiti v 
to finančno zapleteno zgodbo.

Glede tekočega poslovanja Enga Bratkovič 
ugotavlja, da zaradi neplačil kupcev toplotne 
energije likvidnost podjetja ni ogrožena. Stare 
terjatve izpred nekaj let naj bi bile v glavnem po
ravnane, še naprej pa ostaja odprto vprašanje 
do velenjskega Vegrada, kateremu Engo dolgu
je okroglih 140 milijonov tolarjev.

Velenjsko gradbeno podjetje je v Gornjem 
Gradu na podlagi javnega razpisa polagalo 
daljinski razvod, vendar je zaradi neporav
nanih obveznosti, katerih seje nabralo za okoli 
30 milijonov tolarjev, prekinilo z deli. Po vseh 
zapletih in sodnih postopkih je tudi sodišče na 
drugi stopnji razsodilo v prid Vegrada. Bratko
vič pravi, da bo velik dolg potrebno poravnati, 
problem je, ker Vegrad zahteva glavnico sred
stev v denarju.

Savinjčan
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Kli« po organih pregona
Svetniki novega sklica gornjegrajskega občinskega sveta so glede na 

potek zadnje seje trdno odločeni prekiniti dosedanjo prakso dela, kar 
pomeni, da bodo slabo pripravljene oziroma (ne)argumentirane točke 
dnevnega reda padale kot domine. Kot prvo so na naslednjo sejo prestavi
li potrditev programa opremljanja zemljišč za gradnjo v občini in preko 
svetnika Andreja Presečnika (SLS) izpostavili zakonsko neusklajeno be
sedilo občinskega statuta in poslovnika ter sprejeli sklep vrednosti točke 
za nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča za prihodnje leto.

Z občinsko ustavo se bodo svetni
ki soočili na eni od naslednjih sej, so 
pa na predlog Presečnika oblikovali 
odbor za proračun, v katerem so ob 
Presečniku še Rafko Žerovnik (SLS) 
in neodvisni Klemen Petek, Niko 
Purnat in Lilijana Bele. Potrjeni so bili 
tudi občinski odbori in komisije, z 
izjemo odborov krajevnih skupnos
ti, kateri bodo formirani na zborih 
krajanov.

V nadaljevanju je Rafko Žerovnik 
terjal od župana in občinske uprave 
konkretne podatke o zadolženosti 
občine in zahteval, da direktorja 
Komunale in Enga ter ravnateljica 
osnovne šole občinskim svetnikom 
še pred novim letom poročajo o 
stanju v podjetjih, ki so v celoti v 
občinski lasti, in javnem zavodu.

»Če so podjetja v težavah, morajo 
direktorji predstaviti rešitve, ker so 
za to plačani. Če rešitev ni, bo 
potrebno ustrezno ukrepati,« je 
razpravljal Žerovnik in dodal, da 
tako kot je občino vodil bivši župan 
Toni Rifelj, ne sme biti dovoljeno 
nikomur več, ne glede na strankar
sko pripadnost.

Žerovnikovim besedam je priteg
nil tudi Presečnik, kije dejal: »Zaradi 
javne polemike, ki se je razvila po 
volitvah, mora občinski svet takoj 
reagirati. Do novega leta moramo 
imeti čisto sliko. Skrivanja podatkov 
in tega, da je vse delal sam župan, 
je konec. Če direktor Enga Aleš 
Bratkovič, kije skoraj leto dni na tem 
položaju, ni razpolagal z vsemi po
datki, pomeni, dajih je nekdo skrival.

Če to drži, se morajo z zadevo sooči
ti organi pregona. Ne bom dovolil, 
da bi kdo imel kogarkoli za norca,« 
je bil oster Presečnik, prepričan, da 
bo potrebno poklicati na delo krim
inaliste, v kolikor se bo izkazalo, da 
je ključne ljudi iz preteklih manda
tov zapustil spomin.

Svoje je dodal tudi svetnik Niko 
Purnat (neodvisni): »Slepomišenja 
ne sme biti. Za vse pravilnosti in ne
pravilnosti so odgovorni tudi preds

edniki nadzornih svetov.«
Župan Stanko Ogradi je razložil, da 

je po do sedaj razpoložljivih podat
kih odprtih obveznosti okoli 90 mil
ijonov, daje občina porok za Engo, 
kar predstavlja precejšnjo finančno 
obremenitev, in da je od predhod
nika prevzel občino z zastavljenim 
premoženjem, kar pomeni, da je  
občinsko premoženje pod bančno 
hipoteko.

Savinjčan
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Planinski večer s 
projekcijo fotografij

Planinsko društvo Gornji Grad vabi v petek, 8. decembra, ob 19. uri na 
Planinski večer s projekcijo fotografij, ki bo v Kulturnem domu Gornji Grad. 
Člani društva bodo predstavili del bogatega programa aktivnosti društva 
v letu 2006, od delovnih akcij in izletov do planinskih taborov in alpinis
tičnih odprav. V programu letošnjega, po vrsti že 9. planinskega večera 
velja izpostaviti uspešno odpravo na najvišji vrh Avstrije -  Grossglockner, 
zimovanje na Menini, »tarnal« tabor ob Nadiži ter »taveč« tabor v Črni Gori.

Ljubitelji narave in gora, vljudno vabljeni!
Lojze Gluk

Izguba
spomina

M esec in  p o l p o  lo ka ln ih  
volitvah se življenje počasi nor
malizira tudi v občini Gornji Grad, 
kjer je  poraženi župan poskrbel 
za nespodobno publiciteto last
nih dejanj, zaradi katerih b i ga  po  
njegovem m ora li um estiti med  
velikane gorn jegra jske  zgodo- 

\ ______________ ____________

vine. Za zgodovinopisje je  seveda 
časa še na izobilje, bolj se je  vred
no ozreti po  aktualni sedanjosti, v 
kateri novi župan Stanko Ogradi 
očitno še n i dojel, v kakšen finanč
n i labirint g a je  pahnila tako sladka 
volilna zmaga.

Po dosle j razkritih  podatkih  se 
n ep oravna ne  obč inske  ob
veznosti p rib ližu je jo  sto tim  m ili
jonom  tolarjev, kar krepko presega 
vsoto kredita za čistilno napravo in 
liz ing  za  gas ilske  avtomobile, o 
čem er je  po  volitvah novinarjem  
razkrival svojo resnico bivši župan 
Toni Rifelj. Bati se je, da vsota še 
zdaleč n i dokončna, in če k n je j še 
prištejemo obveznosti, k ijih  občini 
povzroča Engo, je  podoba o gorn
jegra jski om ari poln i finančnih oko
stnjakov popolna.

Skrajno krivično b i bilo za finanč
n i kolaps krivili zgo lj Riflja, čeprav 
je  n jegov delež krivde daleč na
jvečji. Po zad n ji se ji občinskega

sveta, na kateri so svetniki na nek 
način napovedali precizen pregled 
p re tek lega  p os lovan ja , b i nep
oznava lec razm er z lah ka  d ob il 
občutek, da  je  b il R ife lj zadn jih  
dvana js tle tna  občini sam. Kot da 
ni bilo občinske uprave, finančnih 
in pravnih strokovnjakov ter sve
tova lce v  in č lan ov  razn ih  n ad 
zorn ih  svetov, k i n a j b i (vendar 
očitno niso) skrbeli za  poslovanje 
znotraj znosnih okvirjev. Bivšemu 
županu je  mogoče očitati in verjet
no tudi dokazati marsikaj, vendar 
ne tega, da  b i m o ra l kdo p o d  
njegovo prisilo početi stvari, ki vse
b u je jo  e lem ente  nezako n iteg a  
poslovanja. Podpisani sem še v 
času, ko je  b il Rifelj trdno v župan
skem  sedlu, napovedal, da  mu  
bodo prv i obrnili hrbet vsi takratni 
zavezniki, kar se je  dejansko že za
čelo dogajati.

Nova občinska garnitura, pred
vsem občinski svet, v katerem bo 
očitno  p rev ladova l vp liv  č lanov  
SLS in  neodv isn ih , s to ji p re d  
pom em bnim i izzivi in odločitvami.

Na eni strani bo nujno počistiti z  
Rifjevo dediščino in, kar je  ena
ko pom em bno, ljud e m  n a lit i 
čistega vina. Ribarjenja v kalnem  
so se ljudje naveličali, zaradi tega 
so se tudi odločili za  spremembe. 
Biti b o ljš i od Rifljeve garn iture  
p o m e n i vod iti o bč ino  zn o tra j 
vseh, še tako prozornih zakon
skih in moralnih okvirjev.

Koalicija SLS in neodvisni lahko 
sprejemajo odločitve s preglas
ovanjem ali spretnim besednim  
manevriranjem. Tako ko t p ri im
enovanju članov odbora za  pro
račun, v katerem n i predstavnika 
Rifljeve SDS, je  pa  zato neodvisna 
Lilijana Bele, ki b i kot ravnateljica 
osnovne šole, katera je  med večji
m i p o ra b n icam i p roračunskih  
sredstev, m o ra la  ra zm is lit i o 
možnih vplivanjih na delitev občin
skega denarja. Praksa bivšega 
nadzornega sveta občine, ki je  
našel iver v poslovanju šole, n i pa 
zaznal bruna v občinskih financ
ah, se ne bi smela ponavljati.

Savinjčan
_________ ________________ J
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Ker vam želimo olajšati prehod na 
evro, smo zbrali nekaj pomembnejših 

informacij in datumov, ki bodo v 
naslednjih tednih krojili naše in vaše 

denarne zadeve.

Ob uvedbi evra velja načelo kontinuitete 
obstoječih pogodb, zato že sklenjenih bančnih 
pogodb, ne glede na vrsto posla, ne bo treba 
spreminjati, obisk banke ni potreben.

V 22 poslovalnicah bank NLB Skupine po vsej 
Sloveniji lahko večje količine kovancev hitro in 
enostavno preštejete na samopostrežnih 
števnih strojih.

1.12.2006 - Za fizične osebe smo v NLB 
izenačili prodajni menjalniški tečaj (evro : tolar) 
s tečajem zamenjave: 239,640 tolarjev za 1 
evro. S tem želimo zagotoviti pravočasno in 
ustrezno oskrbo z evrsko gotovino in sicer pod 
enakimi pogoji, kot bo potekala zamenjava s 1. 
januarjem 2007.

15.12.2006 - V poslovalnicah NLB boste 
občani (fizične osebe) lahko kupili začetne

NLB®

pakete evro kovancev s slovenskimi motivi.
V paketu bo 44 kovancev v skupni vrednosti 
12,52 evra (3.000,00 tolarjev). Uporabljali 
pa jih boste lahko šele od 1. januarja 2007 
dalje.

22.12.2006 - Izplačilo pokojnin v tolarjih

29.12.2006 - Poslovalnice NLB bodo delale 
po ustaljenem poslovnem času, sodobne 
tržne poti (NLB Klik, Teledom in NLB Mobo, 
...) pa bo mogoče uporabljati do 18.30

31.12.2006 - Do 21.00 ure še mogoč dvig 
tolarjev na bankomatih: do 23. ure možno 
kartično poslovanje. Zagotovite si ustrezno 
količino gotovine za vaše potrebe.

1 .1 .2007 - Postopno vključevanje 
bankomatov: od predvidoma 1. ure 
dalje ponovno možno plačevanje s 
karticami. Seznam delujočih 
bankomatov bo dostopen na spletnem 
naslovu www.bankom ati.net in na 
telefonski številki 01 477 20 00 ali 01 
583 41 84.

w w w .n lb .s i

1.1.2007 - Začetek dvojnega obtoka 
gotovinskega plačevanja v tolarjih in evrih 
(vračila le evrih).

3.1.2007 - Vse poslovalnice NLB bodo za 
stranke delale po običajnem poslovnem času; 
sodobne tržne poti bodo ponovno delovale 
od predvidoma 6. 00 ure

14.1.2007 - Zadnji dan dvojnega obtoka 
gotovinskega plačevanja v tolarjih in evrih

1.3.2007 - Zadnji dan brezplačne zamenjave 
tolarjev v evre v bankah

Podrobnejše informacije o uvedbi evra so 
vam na voljo:
- v vseh poslovalnicah NLB po Sloveniji
- v rubriki Evro prihaja v mesečnih izpiskih 
prometa na osebnem in kartičnem računu
- v posebnih sporočilih uporabnikom NLB Klika
- na spletnih straneh www.nlb.si/evro
- v € informativnem centru: tel. štev. 01 477 
20 00
- vprašanja pa lahko pošljete tudi na 
elektronski naslov evrovprasanje@nlb.si

Promocijsko sporočilo

Izberite vašega občana leta 2006!
Spoštovane bralke in bralci/ občanke in občani občin 
Mozirje, Nazarje, Rečica ob Savinji, Gornji Grad, Ljubno, 
Luče in Solčava! Tudi letos boste lahko vsak v svoji občini 
izbirali osebo, ki je v tekoččm koledarskem letu s svojim 
delom rta kateremkoli področju še posebej doprinesla k 
boljšemu življenju in skupni blaginji v lokalni skupnosti.

f j' X a i . H a
V ii
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V drugem krogu smo prejeli naslednje glasove za 
občanko oziroma občana leta:

O bč ina  M ozirje : A n ton  Gračner, Ljubija 83, (7); Aleš Herček, Aškerčeva 52, 
(6); Ivan Suhoveršnik, Loke 26, (6); A lja O m ladič, M ozirje, (2); Maja 
M ihalinec, Mozirje, (1); Stane Podsedenšek, Mlinska po t, (1).
O bč ina N azarje : Matej Pečovnik, Tominškova 8, (33); p. Franci Kovše, 
Samostanska p o t 50, (10); Roman Krajner, Ž labor 28, (3); Samo Ribežl, 
Nazarje, (1); Janez Poljanšek, Dobletina, (1).
O bč ina G orn ji G rad: Lojze Ternar, Tirosek 51, (9); M arko Potočnik, Bočna 
102, (3); Nuša Purnat, Novo naselje, (3); Anica Rop - Hribrska, Bočna 47, (2); 
Jože Božič, Prod 35, (2); Klemen Sovinšek, Tirosek 54, (2); Toni Rifelj, 
A ttem sov trs, (1);.
O bč ina  Rečica o b  Savinje A nd re j Glušič, Dol Suha 29, (4); Vinko Rakun, 
Varpolje  19, (4); Ida Pustoslemšek, Varpolje, (3); Ana Nuša Rebernik, Rečica, 
(3); Vinko Jeraj, Rečica 101, (2); Jože Kramer, Varpolje, (2); Darko Atelšek, 

Poljane 44, (1); Ferdinand Luknar, župnik, (1); 
Poličnik Drago, Sp. Rečica 48, (1); Poličnik Cveta, 
Sp. Rečica 48, (1).
O bčina L jubno o b  Savinji: M artin Pušenjak, dekan, 
(2); M iro  Strašek, d ire k to r KLS, (1); Anka Rakun, 
Ljubno, (1).
O bčina Luče: Jože Pančur, Krnica 23, (14); Tomaž 
Pečovnik, Strmec 21, (6); M arija Preskar, Luče, (5). 
O bčina S olčava: Vinko Slapnik, Podolševa 25, (1); 
G regor P reprotnik, Solčava 37, (1); Jana Ž ibovt, 
Solčava 41, (1); Silvester M olan, žup., Solčava,(1).

Žreb je  bil tokrat naklonjen Viktorju Cernevšku, 
Bočna 17, Gornji Grad, ki za nagrado prejme dve 
vstopnici za celodnevno kopanje v Termah Snovik.

Izpolnite glasovnico, jo nalepite na dopisnico in jo 
najkasneje do  torka, 12. decembra 2006 (takrat se zaključi 
tretji krog glasovanja), pošljite na naslov: Savinjske novice, 
Savinjska cesta 4, 3331 Nazarje. Upoštevali bom o samo 
kupončke iz tekoče številke. __________ __________

Občcm(ka) leta 2006 v občni

je po mojem mnenju

ime in priimek, naslov stalnega bivališča

Moje m e  h  priimek:

Moj naslov:

Izpo ln jen kuponček na lep ite  na dopisn ico in ga pošljite  na naslov: j 
Sav in jske  novice, Savin jska cesta 4, 3331 N azarje 1



B o j a n a  S u m e č n i k  s . p . ,  
H r ib e m ik o v a  6 , M o z ir je

D o d a tn e  in fo rm a c ije  in  p r ija v e :

G S M :  0 3 1 /2 5 8 - 2 9 1
E-m a il: b o ja n a .su m e c n ik @ s io l.n e t

T M D O  K E Ä  W /
» R E T E  D O  N A S !

A N D R A G O Š K I Z A V O D  

4  VELENJE

ZIMA JE TU IN VEČERI SO 
POSTALI DOLGI. NE VESTE,

KAJ BI POČELI?
Ml VEMO! SAMI Sl LAHKO 

SEŠIJETE OBLAČILA.
NE VESTE KAKO? POTEM 
JE KOT NALAŠČ ZA VAS

30-urni TEČAJ ŠIVANJA*
N aučili se b o rn a  v rs te  šivov, izd e lo va ti kro je, jem an je  

mer, š ivanje zadrge, izd e la vo  o v ra tn ik o v  itd ., 
p ra v  tako  si b o m o  izde la li nekaj o b la č il 

za z im o  (trenirko, te rm o flis  ...).

S teča jem  b o m o  p riče li v  m esecu janua rju . Cena tečaja 
je  38 .000,00 SIT (158,57 EUR), m o žn o s t p lač ila  

na dva  ob roka .

Prijave z b ira m o  d o  20. d e ce m b ra  2006 v  Centru 
za sa m osto jno  učen je  N azarje  ( 0 3 /  839  02 60).

Za p o d ro b n e jš e  in fo rm acije :
Center za sa m osto jno  učen je  N azarje 

Vesna Velarci: 0 3 /  839 02 60, lunazarje@ sio l.net

Titov trg 2, Velenje 
Tel.: 03/ 898 54 50 
Faks: 03/ 898 54 68 
www.lu-velenje.si

PGD NAZARJE

Pripravljeni tudi na 
morebiten izbruh ptičje

gripe
V prostovoljnem gasilskem društ

vu Nazarje konstantno skrbijo za vr
hunsko pripravljenost operative. 
Njeni člani se neprestano strokovno 
izobražujejo, društvo skrbi za nji
hovo ustrezno tehnično oprem
ljenost, pomemben element njihove 
pripravljenosti za posredovanje pa 
predstavlja tudi primerna fizična 
pripravljenost, katere predpogoj je

zdravstvena zaščita. Vta namen so 
se člani operative PGD Nazarje pre
jšnji teden udeležili preventivnega 
cepljenja proti ptičji gripi in no ta 
način poskrbeli, da bodo na razpo
lago tudi v primeru izbruha tega 
nevarnega virusa, ki seje pred ča
som razširil tako rekoč po vsem 
svetu.

KF

S preventivnim cepljenjem proti virusu ptičje gripe so nazarski 
gasilci poskrbeli za svojo operativno pripravljenost tudi v primeru 

izbruha te nevarne bolezni (foto: Franci Kotnik)

Joj, zdi se nam, da si se šele rodil, 
pa že svoj 3. rojstni dan boš z 
nami proslavil!
Avtek, bager, traktor, motorka, 
tovornjak, viličar to je zate 
najimenitnejša stvar!
Nodi, Meolika, Gospod Pisk, kuža 
Bučko, Unač, Danica in opica 
Marta, so tvoji najboljši prijatelji! 
Usta naj tvoja se še naprej smejijo 
in nas vsakodnevno razveselijo!

Ob rojstnem dnevu ti želimo veliko 
brezskrbnih, srečnih in radostnih dni

vsi, ki te imamo radi.



Tudi v naših krajih so nekoč stali številni gradovi. 
V njih so živeli fevdalci, ki seveda ljudem niso bili 
v dobrem spominu. Vladali so podložnikom, na- 
jvečkratstrdo roko. Jasno je, da je v ljudeh ostalo 
še veliko raznih pripovedi o graščakih, vitezih, 
grajskih gospeh, večina njih ne hvali tedanje gos
poske. Seveda so zgodbe različne, ene so očit
no domišljijske in marsikdaj močno pretirane ozi
roma pravljicam podobne. Le redke so tiste, ki 
govorijo od dobrem graščaku ali dobri grajski 
graščakinji. Veliko večje zgodb, ki navajajo razne 
strahote, ki so se podložnikom v gradovih doga
jale. Vse to je razumljivo, saj so fevdalci pojmovali 
podložnike, kot svojo lastnino in soz njimi na sploh 
grdo ravnali.

GRAŠČAKI RAZVRATNEŽI
Zanimivo je, da le redke pripovedi govorijo o 

imenih graščakov oziroma grajskih prebival
cev. Vendar pa te ljudi največkrat opisujejo kot 
razvratneže, krute izkoriščevalce, tudi roparje 
in podobno. Posebno pogosto jih opisujejo kot 
pohotneže, ki so dejansko razpolagali tudi s tele
si podložnikov. Naj spomnimo na srednjeveško 
pravico fevdalcev, ki so jo poimenovali "pravi
ca prve noči". Tako so zahtevali, da pride neves
ta noč pred poroko na grad in je na voljo grajske
mu gospodu. Tudi sicer so gospodje ob obiskih 
podložnikov zahtevali veseljačenje in spolne 
usluge.

KRUTI IZKORIŠČEVALCI
Seveda so slabi spomini v ljudskem izročilu 

utemeljeni tudi s tem, da so fevdalci imeli 
pravico sodstva, tudi krvnega. Kar spomnimo 
se na "gavge" v gozdu pred Gornjim Gradom. 
Kot zatrjujejo zgodovinski viri, naj tam ne bi 
bil nihče usmrčen, so pa prej imeli v Homu 
morišče, kjer pa so bili usmrčeni številni 
podložniki.

Takoje pač razumljivo, da so gradovi v ljudskem 
spominu simbol zla, nasilja in tlačanstva. Takoje 
ostalo tudi v ljudskem izročilu prepričanje, da iz 
gradu ni prihajalo nič dobrega, saj so bili graščaki 
in njih valpti skrajno kruti do podložnikov, le redke 
so bile izjeme.

ZAKLADI IN DRAGOCENOSTI
Domišljija ljudi je seveda še dolgo izražala dom

neve o bogatih zakladih med ruševinami gradov.

G ra d o v i s ira h  lju d i
Tudi v naših zgodbah o gradovih se pogosto po
javljajo opisi, kako je kdo med ruševinami gradu 
iskal zaklad, kakoje kdo kopal na mestih, ki so bila 
omenjena kot skrivališče graščakovih zlatnikov. 
Domala o vsakih grajskih ruševinah obstaja kak
šna zgodba o zakladu.

STRAHOVI
Posebno veliko seje med ljudstvom govorilo 

o strahovih v bližini grajskih ruševin. Povsod 
naj bi strašilo. Prikazovale naj bi se razne 
postave, slišali čudni zvoki, velikokrat podobni 
vzdihljajem ali krikom v bolečini. Ponekod so 
se prikazovale luči, sence in podobno. Drugod 
so videvali tam okoli coprnice ali prikazni po
dobne vilam. Tudi druga bajeslovna bitja se 
omenjajo v povezana z gradovi oziroma njih 
ruševinami.

PODZEMNI ROVI
Ljudslvosi ne more zamisliti gradu brez skrivnih 

hodnikov. Zato so marsikje izpod ruševin iskali 
take hodnike, v katerih se je lahko prišlo do zakla
da ali drugih dragocenosti. Ljudje so veliko govo
rili o velikih mostovih, ki so vodili v grad. Tu gre 
verjetno za dvižne mostove, ki so zaradi tehnike 
dvigovanja vzbujali strahospoštovanje. Gradovi 
so bili domala manjše utrdbe, zato so se porajale 
zgodbe o velikanskih zidovih, za katerimi so živeli 
mogočni graščaki.

VELIKANI SO GRADILI
Številne pripovedi omenjajo velikane, ki so 

gradili mogočne gradove. Bili so tako veliki, da so 
si podajali orodje iz hriba v hrib. Obstaja legenda,

po koterije celotna mozirska dolina bila eno samo 
jezero. Mogočen grad pa je stal na Dobrovljah. 
Da voda ni odtekla, sta poskrbela graščaka na 
Dobrovljah in tisti na levem vrhu pred vhodom v 
Sotesko. Ko sta se nekoč skregala, je tisti z Do
brovelj uničil skalno steno, kije branila vodi pre
hod naprej skozi Sotesko in takoje mozirsko jez
ero izginilo.

ČAROVNICE NISO MANJKALE
O čarovnicah še toliko. Teso že vsrednjem veku 

burile duhove, ker pa sojih v mukah ubijali ali na 
grmadah zažigali, so nekako postale za ljudstvo 
zaveznice, saj sojih preganjali isti ljudje, kot tudi 
podložnike.

Pogosto slišimo kako pripoved o kači, kije bila 
začarana in je  običajno nosila krono na glavi. 
Vedno je to bila začarana princeska, ki čaka na 
princa, dajo bo rešil prekletstva. Ljudje so najraje 
videli v taki kači katero od graščakovih hčera, ki 
ni prenesla zločinov očeta in jo je zato graščak 
začaral oziroma preklel.

In ne nazadnje -  v vsakem gradu so ljudje slutili 
okostnjake. V gradovih so bile velike ječe in tam 
so ljudje od lakote ali muk umirali. Okostja pa so 
ostala v raznih kleteh ali ječah. Mnogi so po gov
orici ljudi kopali za zakladom in so naleteli na gro
zne prizore med ruševinami -  govori se, da so 
hipoma osiveli od groze.

V naši dolini je največ zbranih pripovedi o 
Gradišču pred Gornjim Gradom. V zvezi s tem 
nastopajo v pripovedih domačin, Gradišnik in 
njegova žena, pa tudi njegova hči. Znanoje, daje 
tam na vrhu stal nekoč grad, sedaj pa so le še 
komaj opazne ruševine.

3 š č e m o  s t a r e  f o t o g r a f i j e



Družbe za upravljanje nam v zad
njem času ponujajo nove in nove 
vzajemne sklade, ki se šele 
odpravljajo na pot plemenitenja 
premoženja vlagateljev. 0  novih 
skladih nimamo podatkov o pre
tekli donosnosti, pač pa le številsko 
neopredeljena pričakovanja o pri
hodnji donosnosti. Če je novih vza
jemnih skladov toliko, da se med 
njimi že težko znajdemo, je skla
dov, ki se lahko pohvalijo z več kot 
desetletno zgodovino malo, pa 
tudi podatke o njihovi donosnosti 
je težje dobiti.

Spletni strani www.vzajemci.com 
in www.financna-tocka.si, ki sta 
bogati vir informacij za vsakogar, ki 
ga zanima vlaganje v vzajemne sk
lade, omogočata enostavno br
skanje zgolj po petletni zgodovini. 
Kratek skok na tuje spletne strani 
pokaže, daje tudi vtujini pet let običa
jno obdobje, do kamor so podatki 
še zelo enostavno dostopni, zato je 
lepo odkriti podatke o donosih vza-

KAKO P O S K R B I M O  ZA S V O J O  V A R N O  P R I H O D N O S T

Desetletje sklada KD Galileo
jemnega sklada KD Galileo v zadn
jih desetih letih.

Zadnji prospekt sklada KD Galileo 
vsebuje graf letnih donosov v obdo
bju od leta 1996 do leta 2005, v

zanimivo videti tudi donose znižane 
za inflacijo, so najbrž vlagatelji v 
sklad z donosi lahko zadovoljni. V 
štirih letih je bila letna donosnost 
višja od 20 odstotkov, v šestih letih

končala na zgolj 4,3 odstotkih.
Iz grafa sicer ni razvidna donos

nost v letu 2006, ki pa jo resnično 
brez težav najdemo ali na spletu ali 
v katerem od dnevnih časopisov.

KD GALILEO, VZAJEMNI SKLAD FLEKSIBILNE STRUKTURE NALOŽB: CELOTNA LETNA DONOSNOST 
NALOŽBE V INVESTICIJSKE KUPONE VZAJEMNEGA SKLADA V OBDOBJU 1996-2005

tekstu pa lahko še preberemo, da 
znaša v zadnjih desetih letih pov
prečna letna donosnost sklada 
skoraj 22 odstotkov letno, v zadn
jih petih letih skoraj 24 odstotkov 
letno in v zadnjih treh letih dobrih 
13 odstotkov letno.

Kljub temu da so na grafu pred
stavljeni nominalni donosi, in bilo bi

pa nižja. Vidimo lahko, kakoje v letu 
2000 vrednost sklada stagnirala in 
bila realno negativna ter kakoje 
vrednost točke sklada v letu 2002 
poskočila za skoraj 70 odstotkov, 
koje bil Lek prevzet s strani Novar- 
tisa. Prav tako lahko vidimo, kako se 
je rast točke v prvem letu po vstopu 
Slovenije v EU umirila in leto 2005

Slednja znaša v slabih enajstih 
mesecih že skoraj 20 odstotkov, 
kar kaže na novo uspešno leto za 
vlagatelje v ta mešani vzajemni 
sklad, ki ima danes v portfelju poleg 
slovenskih tudi delnice hrvaških, 
japonskih, kitajskih in drugih podjetij. 
Vztrajnost se torej obrestuje.

Borut Repše

So maščobe v hrani povsem odveč?

MARIJA JURAK TROGAR
svetovalka za prehrano

Nikakor. Maščobe so pomembne 
hranilne snovi za človeški organ
izem. Ščitijo naše telo pred poškod
bami, varujejo notranje organe, ki 
so s pomočjo maščob pritrjeni v 
telesne votline, dajejo nam okrog 
30 % energije, ki jo potrebujemo za 
bazalni metabolizem (delovanje 
organskih sistemov vtelesu) in delo. 
V maščobah so topni vitam ini 
ADEK, linoina in linolenska kislina sta 
esencialni maščobni kislini (skupaj 
ju imenujemo vitamin F, preprečuje

sintezo holesterola). Izraz esencial
en smo srečali že pri aminokislinah, 
pomeni bistven -  zaradi dolgotra
jnega pomanjkanja teh kislin organ
izem zboli.

POMEN MAŠČOB V PREHRANI
Čemu potem taka gonja proti 

maščobam v hrani? Omenili smo 
že, da se v organizmu s pomočjo 
encimov vršijo presnovni procesi. 
Odvisno od načina prehranjevanja 
in raznih presnovnih motenj (genet
sko pogojenih in tekom življenja pri
dobljenih) imajo naša telesa poleg, 
predpostavljamo, zdravstveno ne
oporečne, a ne nujno zdrave hrane 
na voljo različne količine encimov, 
različno aktivne presnovne organe, 
opravljajo različne aktivnosti, zato 
je tudi presnova zelo različna. 
Genetsko pogojeni so tudi pres
novni procesi, ki om ogočajo

pretvorbo presežkov drugih hranil
nih snovi v maščobe. Včasih pa 
zaradi presnovnih motenj organ
izem kar skoraj vse snovi (celo

VIDNE IN SKRITE 
Človek lažje om eji vnos 

vidnih maščob: olje, mas
lo, svinjska mast, m arga
rina. V  živilih pa je  žal ve
liko skritih maščob, npr. v 
mleku, rumenjaku, sirih, 
m esu, čokoladi, orehih. 
Zato govorimo: Jejm o z 
glavo -  zdravo!

vodo), kijih ima na voljo, pretvarja v 
maščobne rezerve in tedaj se red
imo, počutimo pa se utrujeni in 
brezvoljni, ker vse celice ne dobijo

dovolj hranil.
Izhod iz psihično in fizično slabe

ga stanja je v povečani telesni ak
tivnosti ob vnosu kvalitetne hrane: 
veliko svežega sadja in zelenjave, 
manj ostalih in kolikor je mogoče 
nepredelanih živil. Včasih uporabi
mo tudi prehranska dopolnila, ki 
vsebujejo več posamezne hranilne 
snovi, npr. vitaminov ali mineralov, 
kot pa je lahko v telo vnesemo s pre
hrano. V prispevkih doslej nismo 
navajali vrst živil za doseganje 
želenih fizioloških stanj organizma. 
To bomo storili po seznanjanju z 
vsemi hranilnimi snovmi.

VRSTE MAŠČOB
Maščobe delimo na prave 

maščobe ali lipide in maščobam 
podobne snovi ali lipoide. Kemijsko 
so prave maščobe estri glicerola in 
višje maščobnih kislin. Maščobe, ki

©



jih uživamo, so masti in olja. V mas
teh (sem spada tudi maslo) prev
ladujejo nasičene maščobne kis
line, pri sobni temperaturi so vtrdem 
agregatnem stanju, so živalskega 
izvora (razen kokosovega masla).

Olja vsebujejo nad 80 % ne
nasičenih maščobnih kislin, so te
koča in so rastlinskega izvora. Izje
ma je ribje olje, ki vsebuje slavne 
omega-3 nenasičene maščobne 
kisline, ki vežejo proste radikale,

MARIJAN DENSA,
vodja odseka za go jen je  
in varstvo gozdov,
Zavod za gozdove Slovenije,
O E Nazarje

V začetku meseca decembra 
Zavod za gozdove Slovenije (ZGS) 
pripravlja program vlaganj v goz
dove za prihodnje leto (2007). 
Uvrstitev del v gozdu v letni program 
vlaganj v gozdove je eden od pogo
jev za financiranje in sofinanciran
je vlaganj v gozdove iz sredstev pro
računa Republike Slovenije.

Lastniki gozdov, pokličite krajevno 
enoto ZGS, v kateri imate svoj gozd, 
in se pogovorite o možnostih za 
uvrstitev potrebnih gozdnih del v 
letni program tudi za vaš gozd.

preprečujejo aterosklerozo, 
znižujejo raven trigliceridov v krvi.

Maščobam podobne snovi sofos- 
fatidi, karotenoidi in steroidi. Fos- 
fatid lecitin sodeluje pri tvorbi 
celičnih membran možganskih in 
živčnih celic. Iz karotenoida be- 
takarotena organizem tvori A vita
min. Vsakdo je že slišal za steroid 
holesterol, ki ga organizem za 
lastne potrebe sam lahko tvori v 
jetrih, žal pa ga je  veliko tudi v

Republika Slovenija iz državnega 
proračuna sofinancira gojitvena in 
varstvena dela v gozdovih ter 
vzdrževanje življenjskega okolja 
prosto živečih živali. Predpisi 
(Pravilnik o financiranju in sofinan
ciranju vlaganj v gozdove) zelo po
drobno in natančno določajo vrste

del v gozdovih in potrebnih materi
alov, ki so financirani in sofinancira
ni, ter delež sofinanciranja.

Glavne skupine sofinanciranih 
gojitvenih del so naslednje:

Obnova gozdov (priprava tal za 
obnovo, sadnja sadik gozdnega 
drevja, setev semena gozdnega 
drevja ter potrebne sadike in seme).

maščobnih in beljakovinskih živilih 
živalskega izvora (jajčni rumenjak), 
zato moramo ta živila uživati previ
dno.

Pri zdravem organizmu je količi
na vnesenega in proizvedenega 
holesterola v ravnotežju z razgra
jenim in izločenim. Zaradi pres
novnih motenj, premastne hrane, 
fizične neaktivnosti, kajenja pa se 
količina holesterola v krvi lahko pov
eča in se prične odlagati na stene

Sanacija gozdov, ki sojih poško
dovale ujme (sneg, žled, veter, 
požar), rastlinske bolezni ali 
žuželke.

Nega gozdov (obžetev že posa
jenih sadik, nega mladega gozda 
vključno z redčenji).

Varstvo gozdov (različne zaščite

mladega gozda pred divjadjo, rast
linskim i boleznimi in napadi 
škodljivih žuželk ter potrebni zaščit
ni materiali).

Vzdrževanje življenjskega okolja 
prosto živečih živali (različna dela 
za zagotovitev potrebnih prehran
skih in bivalnih razmer za prosto- 
živeče živali).

žil in povzroči razna obolenja.
Margarine so hidrogenirana olja. 

Hidrogeniranje je kemijsko fizikalni 
postopek, pri katerem nenasičene 
maščobne kisline iz olj pod pri
tiskom vežejo vodik in postajajo 
nasičene. Zato spremenijo agre
gatno stanje v trdo. Enako kot vsa 
olja tudi margarine ne vsebujejo 
holesterola, vendar so visoko pre
delano živilo, ki bi naj bilo pogojno 
kancerogeno.

Materiali za obnovo gozda in za 
zaščito mladega gozda pred divjad
jo so v celoti (100 %) financirani. 
Sofinancirana so tudi redčenja 
mladega gozda, imenovanega 
drogovnjak, z debli do 20 cm prem
era, pri katerih lahko lastnik gozda 
že pridobi les za kurjavo.

Dela v gozdovih, ki jih uvrščamo 
v letni program, morajo biti pred 
tem načrtovana z gozdnogo
jitvenim načrtom, ki ga izdela ZGS. 
Finančna sredstva za financiran
je in sofinanciranje vlaganj v goz
dove iz sredstev proračuna Re
publika Slovenija so omejena in 
morda ne bodo zadoščala za vsa 
predlagana dela. Zato je pri 
uvrščanju del v gozdovih v letni 
program treba upoštevati tudi pri
oriteto po nujnosti del, ki jo sklad
no z gozdnogojitvenimi načrti in 
navodili za določanje prioritet 
določijo gozdarji na krajevnih eno
tah ZGS.

Program gozdnih del v zasebnih 
gozdovih za leto 2007

Pri gozdarjih na krajevnih enotah ZGS lahko lastniki gozdov dobite 
podrobne informacije in nasvete v zvezi s sofinanciranjem vlaganj v 
gozdove v gozdna dela in potrebne materiale. Rok za oddajo letnega 
programa del je  1 5 .1 2 .2 0 0 6 . Dodatne informacije lahko dobite po 
telefonu 8 3 9  37 70.

Drzna, divja, temperamentna, 
seksapilna in sim patična Alya 
je  zopet aktualna.

Pravzaprav na njen novi album že kar 
dolgo čakamo. Skupaj z enim najboljših slov- 
enskih glasbenih producentov pripravlja 
nove skladbe, ki jo bodo zagotovo ponovno 
izstrelile na sam vrh slovenske glasbene 
scene. Od Alye, ki je prejela nagrado za 
najboljši stil glasbenice, kije bila označena kot ena najbolj seksi žensk, in 
ki je najbolj iskana slovenska glasbenica na svetovnem spletu, lahko 
pričakujemo marsikaj. Alya, udari ponovno, mi smo pripravljeni!

V prvih decem brskih dneh na vse radijske postaje 
prihaja božični duet B ožič  je  za  vse pevke M ance  
Šp ik  in legendarnega Mirana Rudana.

Miranov raskavo-božajoči glas 
je po zimzeleni božični uspešnici 
Na božično noč, praktično postal 
sinonim za božično pesem. Letos 
bo v prazničnem času presenetil 
v duetu z Manco, s katero je pos
nel novo uspešnico Božič je za 
vse, avtorjev Raaya in tekstopis- 
ca Simona Megliča. Pesem je že 
požela veliko navdušenje na 
razprodanem dobrodelnem kon
certu vfestivalni dvorani na Bledu, 
kjer sta jo premierno predstavila v tej preobleki. Božič je za vse utegne 
postati nova zimzelena božična uspešnica, saj sta Manca in Miran že 
druga izvajalca, ki sta posnela omenjeno pesem.

Alenka



KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO UTRIP Z REČICE OB SAVINJI

Recital ob rojstnem dnevu Franceta Prešerna

Recitatorji Kulturno umetniškega društva Utrip so obletnico Prešernovega rojstva obeležili z 
recitalom Nekoga moraš imeti rad (foto: Marija Šukalo)

Kulturno umetniško društvo Utrip z Rečice ob 
Savinjijevdomačem kulturnem domu pripravilo 
proslavo, ki sojo posvetili 206. obletnici rojstva 
našega največjega pesnika Franceta Prešerna. 
Ob pomoči pevcev Glasbene šole Nazarje pod 
mentorstvom Alenke Gotar in korepetitorja Ton
ija Acmana ter recitatorjev KUD Utrip so pripravi
li recital. Ker njihova zamisel, da bodo v počas
titev Prešernovega rojstnega dne predstavili 
enega izmed sodobnih slovenskih pesnikov, 
temelji na dejstvu, da so vsi slovenski pesniki Pre
šernovi dediči, ki vsak na svoj način izpovedujejo 
sedanjost, so letos izbrali Ivana Minattija in njegov 
ciklus pesmi Nekoga moraš imeti rad.

Slavnostni govornik Bert Savodnik je pred
stavil Prešerna kot neizčrpen navdih slovenske
ga pesništva. Prepričan je namreč, da pesnik 
živi z nami z vsako svojo besedo, ki tudi po sko
raj dveh stoletjih ni izumrla. »Mnogim seje upr
lo, ko smo morali v šolskih klopeh guliti na pamet 
verze, ki smo jih komaj razumeli. A sedaj v zrelih 
letih se večina izmed nas večkrat spomni kak
šnega stiha, kitice ali cele pesmi,«je ob različnih 
verzih iz Prešernovih Poezij povedal Savodnik, 
z mislijo, da seje Prešeren v svojih pesmih dota
knil vsega človeškega v svojem času. Ker je v 
njegovih verzih veliko preroškega, ni prese
netljivo, pravi Savodnik, če trdimo, da je njego
va poezija vir navdiha vsem pesnikom, ki so prišli 
za njim.

Savodnik je predstavil tudi Minattija in njegov 
opus pesmi. Eden od najznačilnejših avtorjev 
povojnega pesniškega rodu, ki se ukvarja tudi s

prevajanjem, seje rodil v Slovenskih Konjicah in 
začel pesniti že kot dijak. Sprva je študiral medici
no, a sije premislil in se vpisal na slavistiko.

Stalni prvini v Minattijevem pesništvu sta melan
holija in elegičnost, ki sta nasledek pesnikovih 
razočaranj ob teži časa ali ob tegobah civilizac
ije. Izdal je 15 pesniških zbirk. Njegove pesmi so 
prevedene v mnoge tuje jezike. Za svoje delo je 
Ivan Minatti prejel vrsto domačih in mednarod

nih priznanj, med njimi tudi Prešernovo nagrado 
za zbirko Prisluškujem tišini v sebi.

Njegov ciklus Nekoga moraš imeti rad, ki so ga 
predstavili recitatorji KUD Utrip, je sicer znan, a 
vedno znova presenetljiv, saj nas v časih oseb
nostnih stisk vrača k naravi in njenim prvinskim 
lepotam, da si povrnemo moči in zberemo 
pogum za nadaljnje življenje.

Marija Šukalo

DRUŠTVO UPOKOJENCEV REČICA OB SAVINJI

Jubilej obeležili s slovesnostjo

Predsednik ZDUS-a Vinko Gobec (levo) je predsedniku DU Rečica ob 
Savinji Hermanu Pokleki izročil spominsko plaketo Zveze društev 

upokojencev Slovenije (foto: Rozka Tkavc)

Sredi novembra so člani Društ
va upokojencev Rečica ob Savinji 
praznovali 55 let delovanja. Ob ju
bileju so v domačem gasilskem 
domu pripravili slovesnost, ki sojo 
s kulturnim programom obogatili 
otroški pevski zbor rečiške os
novne šole, harm onikar Matija 
Veninšek, amaterska pesnica Ro
zka Tkavc in Suška banda, poz
dravne besede pa je  udele
žencem srečanja namenil preds
ednik društva Herman Pokleka. 
Praznovanja sta se udeležila tudi 
predsednik slovenskega zdru
ženja upokojencev Vinko Gobec in 
župan občine Rečica ob Savinji 
Vinko Jeraj, ki je udeležence pris
rčno pozdravil.

Vinko Gobec je v svojem govoru 
čestital k obletnici ter nanizal nekaj 
novosti in sprememb z dopol

njevanjem novega pokojninskega 
zakona. Za več kot pol stoletja 
delovanja društva je sedanjemu

predsedniku Hermanu Pokleki 
izročil spominsko plaketo Zveze 
društev upokojencev Slovenije.

Praznični dogodek je  bil tudi 
priložnostza pregled kronike, kijo 
je pripravila Vida Pokleka. V njej 
se je spomnila nekaterih ljudi, ki 
so s svojim delom doprinesli k raz
voju in napredku društva, v kater
em se družijo predvsem ljudje 
tretjega življenjskega obdobja. 
Kljub temu njihovo delo ni zane
marljivo.

Družijo se v ročnodelskem  
krožku, se rekreirajo, hodijo na 
izlete. Posebno skrb posvečajo 
bolnim in onemoglim ter jih  ob 
praznikih obiščejo. Na slavnostni 
prireditvi so se spomnili tudi svo
jih najstarejših članov, 88-letne 
Tončke Jeraj iz Nizke in 86-let- 
nega Ivana Hrena z Rečice ob 
Savinji ter jima predali priložnos
tno darilo.

Marija Šukalo



P O S L U Š A J T E  N A S  -  I Z V E D E L I  B O S T E  V E Č

R A D IO  G O L D i
w w w .rad ioflg ld i.si 106,2 Mhz

NOW FREKVENCA - STABI PRIWTEJI
V kabelskih sistemih p o  Zgornji Savinjski dolini na 90,3 MHz

MI K L A V Z EV A NJ E  V Z G O R N J I  S A V I N J S K I  DOLI NI

Dobrotnik obdaril pridne otroke
Pravijo, daje bil Miklavž (Nikolaj) sin premožnih ah so ponujali različne praznične izdelke. Iz-

staršev, vendar je vse podedovano bogastvo kupiček bazarja bodo rečiški devetošolci name- 
razdal ubogim, zato se ga od nekdaj drži sloves nili za končni izlet.
radodarnega svetnika. V številnih deželah, zlasti Marija Sukalo
v osrednji Evropi,je Miklavžtisti, ki obdaruje pridne ___,r
otroke. To se zgodi v noči s 5. na 6. december, ki ~ ~ f 1 ,
je Miklavžev godovni dan.

Mladinske knjige, papirnice Bohač in Ranča
Burger, zato otroci niso potrebovali bonov. A  * ^ B i
Malčki iz vrtcev Gornji Grad, Šmartno, Nazarje, ' l i l
Mozirje in Rečica so Miklavžu pripravili svo- „jsfcT. .m m  m , :
jevrstne nastop in z pesmicami dokazali, da zna- 4 h

V Nazarjah in na Rečici ob Savinji so prvemu 
decembrskemu dobremu možu priskočili na
pomoč člani turističnih društev in sponzorji. £ tV  , 1W t^ r n T f
Medtem ko so pred gradom Vrbovec dobrotni- * : M  *
ka priklicali pevci otroškega pevskega zbora
nazorske osnovne šole s prisrčnim kulturnim §.

programom, so na Reči- V  ' - .
ci otroci devetega razre
da tamkajšnje osnovne . . . .. rt
šole pripravili pevski in M alčk i iz vrtcev so s pesmicami 0 ’

■ p - D  plesni nastop. Na stojnic- znajo biti zelo pridn i (fo to . Manja u a o

so o troci M iklavžu pokazali, 
znajo m oliti

(foto: Marija Šukalo)

■je mozirske otroke strašil iz tem ine nena

Ciril M. Sem)
V Nazarjah je  M iklavž prišel 

v spremstvu angelov
(foto: Marija Sukalo)



VOZI LI  S M O :  V W  GOLF 1.4 TSI

Revolucija: malo kubikov, veliko konjev,
majhna poraba

Iz majhnega motorja je težko iztisniti 
veliko moči in pri tem  ohraniti 
vzdržljivost ter porabo goriva, primer
ljivo z dizlom. No, vse pa kaže, da je 
Volkswagnovim inženirjem uspel 
prav takšen podvig: naredili so motor 
z 1,4 litra prostornine, ki ponuja 140 
ali celo 170 K M , ob porabi goriva, ki 
se približuje dizlom, da o navoru ne 
izgubljamo besed. V Avfocentru Meh 
v Velenju so nam za krajši test posodi
li golfa 1.4 TSI, ki je imel pod pokrovom 
prav takšen »šivalni strojček«.

Motorje zares pravi biser tehnike. Opremljen 
je z direktnim vbrizgavanjem goriva (FSI), dodan 
ima še turbo polnilnik (TFSI), za nameček pa so 
dodali še kompresor ter tako dobili oznako TSI. V 
praksi zadeva deluje tako, da v najnižjem ob
močju vrtljajev deluje kompresor, zato motor 
razvije največji navor 220 Nm že pri 1.750 
vrtljajih, že pri 1.250 vrtljajih pa razvije več kot 
80 odstotkov navora.

Pri višjih vrtljajih kompresor in turbo puhalo 
delujeta nekaj časa vzporedno, v višjem ob
močju vrtljajev pa svoje delo popolnoma prev
zame turbo puhalo. Ko vrtljaji padejo pod 3.500, 
se zopet vključi kompresor in pomaga turbo 
puhalu. Zadeva je tehnično dovršena in uglaše
na, tako daje vožnja golfa s takšnim motorjem 
pravi užitek. Najlepše pri tem je, daje navor kon
stanten vse do 4.500 vrtljajev, največja moč pa 
je na razpolago pri 5.600 vrtljajih, kar pomeni, 
da ima ta motor bistveno širše območje delovan
ja kot na primer 2.0 TDI s 140 konji.

V praksi skoraj ni mogoče verjeti, daje pod 
pokrovom motorja le 1,4-litrski agregat. Avto 
namreč že pri 1.000 vrtljajih motorja lepo po
tegne, pri odločno pohojenem pedalu za plin 
pa dobesedno sune naprej in preskoči 
počasneže v koloni. Prehod pri delovanju 
kompresorja na turbo puhalo ni opazen.

Motor brni kot šivalni strojček in se sunkovito odzi
va na ukaze pedala za plin. Moč se prenaša na 
kolesa preko šeststopenjskega menjalnika, ki 
poskrbi, daje obilica navora in moči na razpola
go vedno v pravem trenutku. Najbolj pa golf 
navduši s tihim delovanjem, saj je motor nep

rimerno tišji od dizelsko gnanih brat
rancev.

Poraba goriva je lahko zelo različ
na, kar je povezano s težo voznikove 
noge. Kdor bo vozil tega golfa kot 
dirkač, bo presegal porabo deset li
trov na sto kilometrov, kdor pa se bo 
prepustil umirjenemu toku prometa, 
zagotovo ne bo dosegel osmih litrov. 
Najbolj varčni se bodo lahko primer
jali z dizli.

Če potegnemo črto, lahko ugotovi
mo, da ge za izjemno perspektivno 

inovacijo, ki zna na dolgi rok krepko prizadeti trg 
dizelskih avtomobilov, še posebej zaradi ekolog
ije. Volkswagen torej s TSI predstavlja novo gen
eracijo motornih agregatov, toda če se spomn
imo malce nazaj, je bil pionir že pri TDI motorjih.

Igor Pečnik

N O V I
MEGANE

Ùs 'J-,. /

DYNAMIQUE PLUS

M4pn« D/nimkjue Plin. Poraba: 4.5 - 6,9 l'IOO km. Emisij» COj: 120- 164 g/Vm. Stika

O m e je n a  s e rija
latska I
Novi M égane  že za 3 . 2 5 1 .  0 0 0

a lu  p la t iš č a ,  a v to m a ts k a  k l im a ,  ra d io  CD, k o v in s k a  b a rv a
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LEVEC
n R.L.S. Levec, d.o.o., _  _  _ _  _  _
— Levec 56/c, Petrovče T e l .  0 3 / 4 2 5 - 4 5 - 0 0  wwwrsl sj

03/ 8370-890

-y i viosour R E L A X 4
I V I  a  z i r i  e Tel: 041-227-133

P o n e d e l j e k  1 8 . d e c e m b e r  o b  1 7 . 0 0
Nudimo Vam: 100%  najugodnejše plačilne pogoje 

ter Relaxovo posojilo do 24 obrokov 

P o s e b n e  u g o d n o s t i  z a  d ija k e  in š tu d e n te  
Poučujemo mladostnike starosti 16,5 let za vožnjo s spremljevalcem 
Vpisi vsak dan na tel: 041-227-133 ali na dan tečaja !

JURČEK
Acarpa

Odprto:
pon. - pet. od 8. do 12. 

in od 14. do 19. ure 
sob: od 8. do 12. ure

TRGOVINA Z OBUTVIJO Z A  VSE GENERACIJE
v prodajnem centru IZOLES Nazarje, tel. št. 839 02 50 

in prodajalna J U R Č E K  A  v Parižljah, tel. 705 09 33
V  m e s e c u  d e c e m b r u  v a m  o t >  g o t o v i n s k e m  

n a k u p n i  n u d i m o  1 0 %  p o p u s t i  V A B L J E N I !
VABLJENI NA VELIKI ŽUR V PICERIJO IZOLES 

v petek 15.12. od 20 ure dalje.
ZABAVALA VAS BOSTA YO-ZO IN EKIPA DISCO BOOMA, 
ZA HRANO IN PIJAČO PA BO SKRBELA KATJA IZ BARA. 

INFO. IN REZERVACIJE NA 031 B92 6B5
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SREČANJE PONUDNIKOV TURISTIČNIH STORITEV IZ SA-ŠA REGIJE

Čemu trženje turizma spet z novimi akterji?
V torek, 28. novembra, so se na pobudo Brig

ite Bašič iz hotela Benda v Mozirju zbrali nekateri 
ponudniki turističnih storitev iz Zgornje Savinjske 
doline ter predstavnici Mestne občine Velenje in 
Term Topolšica. Namen srečanja je bil, da se sez
nanijo z nameravano turistično delavnico oziro
ma s projektom imenovanim Workshop Savinjs
ka 2007.

Na sestanku naj bi Brigita Bašič, ki v hotelu 
Benda dela na marketingu, udeležence sezna
nila s predvideno delavnico oziroma sejmom, 
promocijo projekta, ciljnimi skupinami in strošk
ovnikom. Vendar se je pokazalo, da je trdno 
določen le datum dogodka. V organizaciji hotela 
Benda in v sodelovanju s turističnimi ponudniki 
bodo od 20. do 22. aprila prihodnje leto organ
izirali delavnico Savinjski biseri. Vsi sodelujoči v 
projektu naj bi prispevali svoje kontakte s tujimi in 
domačimi turističnimi agencijami.

Bašičeva je predlagala, da bi prvi dan pred
stavnikom agencij pokazali Mozirje z okolico.

Brigita Bašič: »Vključiti bi želela vse 
ponudnike pri nas, podjetnike, športnike, 
povabili pa bi tudi politike, da predstavijo 

našo deželo.« (foto: Marija Lebar)

»Vključiti bi želela vse ponudnike pri nas, podjet
nike, športnike, povabili pa bi tudi politike, da pred
stavijo našo deželo,« je med drugim povedala 
Brigita Bašič. Drugi dan bi goste z avtobusom

odpeljali proti Logarski dolini z ogledom hotelov 
in turističnih kmetij. »Ko bo znano število 
udeležencev ter gostov sejma, bomo naredili 
stroškovnik in ga porazdelili na osnovi kapacitet 
posameznih ponudnikov, čim več sredstev pa bi 
poskušali pridobiti s sponzorslvom,«je še dodala 
Bašičeva.

Na sestanku so se lahko dogovorili le o tem, da 
se z nameravanim projektom strinjajo in da naj bi 
se ta odvijal na prostoru pred Mozirskim gajem 
ali na trgu v Mozirju. Kerje treba predlog bolj konk
retizirati in jasno določiti zadolžitve in roke, so 
prisotni imenovali petčlansko projektno skupino, 
ki bo pripravila konkretne predloge, kako izvesti 
projekt, za katerega so se sicer strinjali, da je 
ustrezen. Nekaj udeležencev pa seje ob tem 
vprašalo, zakaj je potrebno trženje zgornjesav- 
injskega turizma vsakih nekaj mesecev začeti 
znova z novimi akterji, saj bi uspeh prineslo samo 
kontinuirano delovanje na tem področju.

Marija Lebar

DRUŠTVO PRIJATELJEV MLADINE MOZIRJE

Bo birokrarija kriva za neobdarovanje otrok?
Miklavževanje v Mozirju že dolga leta organizira

jo člani Kulturnega društva Jurij Mozirje. V njihovi 
domeni je tudi iskanje donatorjev, ki omogočijo 
brezplačno obdarovanje. Mozirske otroke že dol
ga leta obiskuje tudi božiček. Članice Društva pri
jateljev mladine Mozirje, ki ga vodi Lilijana Rakun, 
za otroke v predbožičnih dnevih organizirajo 
božične ustvarjalne delavnice, otroško predsta
vo in prihod dobrotnika z belo brado.

Letošnja decembrska »pravljica« pa se s tem

končuje. Zakon o varovanju osebnih podatkov 
namreč prepoveduje, da bi katerakoli inštitucija 
organizatorjem podobnih projektov smela 
posredovati potrebne podatke. Gre torej za star
ost otrok in njihove naslove. Letos zavoljo tega 
kakšen otrok, kljub širokemu srcu in dobri volji 
organizatorjev, ne bo obdarovan.

V iskanju rešitve so se organizatorji poslužili 
seznamov otrok iz prejšnjih let. Slednji seveda ne 
morejo biti povsem točni, saj se v Mozirje vsako

leto priseli več novih družin z malimi otroki, veliko 
je tudi novih rojstev. Članice Društva prijateljev 
mladine so zato po vseh hišnih naslovih v Mozirju 
in na Rečici razposlale obrazce s prošnjami, da 
starši vpišejo svoje otroke in jim s tem omogočijo 
predbožično obdarovanje. Izpolnjene je potreb
no dostaviti v vrtec ali v šolo. Rakunova apelira 
na starše, da to store čim prej, da bodo lahko 
najmlajši člani družbe pravočasno prejeli vabila.

Benjamin Kanjir

KLIC DOBROTE 2006

Na osrednji prireditvi karitasa tudi "mozirski sončki"

Osrednja prireditev tedna karitasje bil koncert 
Klic dobrote, ki so ga tokrat s svojim nastopom 
popestrili tudi učenci mozirske osnovne šole. 
Prireditev se vsako leto odvija v celjski dvorani 
Golovec, neposredno jo prenaša nacionalna 
televizija inje bila letos 29. novembra že šestna

jst® zapovrstjo. Vabilu za nastop so se odzvali 
mnogi znani glasbeni izvajalci, z veseljem pa so 
ga sprejeli tudi mozirski osnovnošolci, člani Orf- 
fove skupine, ki jo vodi Rozika Kanjir.

Mali "mozirski sončki" so s pesmijo Iščemo 
srečo s svojo preprosto otroškostjo in

sproščenostjo navdušili okrog 3.000 obiskoval
cev celjske dvorane Golovec. S tem so dodali 
svoj droben prispevek k uresničevanju letošn
jega tedna karitas, kije potekal pod geslom Ali 
me imaš rad?

Benjamin Kanjir



JU-JITSU KLUB SAMURAJ

Brina Kolenc in Sandra Vajda državni prvakinji
Za mlade člane Ju-jitsu kluba Samuraj se je v soboto, 2. decembra, z 

državnim prvenstvom v tehnikah končalo tekmovalno leto 2006. Tek
movanje se je odvijalo v telovadnici OŠ Borisa Kidriča v Mariboru. V ra
zličnih starostnih in zahtevnostnih kategorijah se je državnega prvenst
va udeležilo 8 0  tekmovalcev, med njimi kar 14 »Samurajčkov«.

sta nastopila še Matej Debelak in 
Jaka Brunet. Oba sta se dobro 
odrezala; Matej je bil šesti, Jaka pa 
mesto slabši. V isti starostni kate

Ponovni uspeh je z lepo prikazano 
tehniko v težki konkurenci dosegla 
Brina Kolenc. V kategoriji IV (8-9 let) 
je osvojila zlato medaljo. V isti kate
goriji je nastopil tudi Gašper Matko, 
ki se je kljub tremi dobro odrezal in 
se uvrstil na enajsto mesto. Oba sta 
imela v svoji kategoriji veliko naspro
tnikov.

S tekmovanjem so nadaljevali 
tekmovalci v starostni kategoriji 
10-11 let. Med dečki sta se za čim 
boljšo uvrstitev borila Aljaž Koče
var in Timi Podsedenšek. Aljaž se 
je uvrstil na šesto mesto, Timi pa na 
enajsto. V isti starostni skupini se 
je med deklicami prvič preizkusila 
tudi Maša Markelj, ki je z lepo pri
kazano tehniko osvojila srebrno 
odličje.

V starostni kategoriji 12-13 let
Brina Kolenc in ... -  Sandra Vajda

sta vsaka v svoji kategoriji osvojili naslov državne prvakinje

goriji sta nastopili tudi Jerica Rihter 
in Rebeka Pečnik. Obe sta se pov
zpeli na stopničke za zmagovalce. 
Jerica je osvojila drugo, Rebeka pa 
tretje mesto. Sandra Vajda je v 
starostni kategoriji 14-15 let post
ala državna prvakinja. Ana Sovin- 
jšekje bila mesto slabša, Eva Pa- 
hovnik pa je v isti kategoriji zased
la četrto mesto.

Kot zadnja izmed članov kluba 
Samuraj sta nastopila Tilen Pečnik 
in Žan Turk (oba kategorija lil., star
ost 10-11 iet). Tilnu je za las ušlo 
bronasto odličje, Žan pa seje uvrstil 
mesto za njim.
.Dobri uspehi tekmovalnega dne 

v Mariboru so lepa spodbuda vsem, 
tako tistim, ki so se tekmovanja 
udeležili, kot tudi njihovim vrst
nikom. Ostali člani, ki se tokrat niso 
udeležili tekmovanja, bodo imeli 
prvo priložnost prikazati svoje znan
je januarja na tekmovanju v Gorn
jem Gradu.

Barbara Virant

ODBOJKARSKI TURNIR ZA POKAL KLUBA ZGORNJESAVINJSKIH ŠTUDENTOV

Druženje na visokem nivoju z obilo dobrih akcij

Večina igralk in igralcev odbojke na sobotni tekmi je izhajala iz 
profesionalnih in rekreativnih odbojkarskih klubov po Sloveniji

(foto: Marija Šukalo)

Klub študentov Zgornje Savinjske 
doline in Športno društvo Vrbovec 
Nazarje sta preteklo soboto 
pripravila turnir v odbojki za pokal 
Kluba zgornjesavinjskih študentov. 
V nazorski športni dvorani so svoje 
moči in vzdržljivost pod mrežo mer
ili tekmovalke in tekmovalci iz Pira

na, Bovca, Kanala ob Soči, Goriških 
Brd, Črne na Koroškem in Maribo
ra ter seveda Zgornjesavinjčani iz 
Mozirja in Ljubnega.

V izenačenih borbah in dobrih 
akcijah so si prvo mesto pri moških 
priborili odbojkaši TEŠ Šoštanj, dru
gi so bili igralci iz Kanala in tretji

Mozirjani. Med ženskami se z zma
go lahko pohvalijo Pirančanke, 
medtem ko so na drugem mestu 
pristale Mozirjanke, ki so bile tudi 
najstarejša ekipa srečanja, tretje 
pa so bile Črnjanke.

Tekmovalci so izbrali tudi naj igral
ca in naj igralko turnirja. S tem 
laskavim naslovom se lahko pohval
ita Ines Udrih iz Pirana in Primož 
Kalcer iz Kanala.

Po besedah Jerneja Planovška in

Davida Skoka, vodij tekmovanja, je 
bilo druženje na zelo visokem nivo
ju, saj je večina igralcev in igralk 
izhajala iz profesionalnih in rekrea
tivnih odbojkarskih klubov iz ra
zličnih krajev Slovenije, ki so poka
zali veliko dobre igre in različnih 
akcij pod mrežo. To je bilo sicer prvo 
tovrstno druženje odbojkašev, kljub 
temu pa tako Skok kot Planovšek 
upata, da bo postalo tradicionalno.

Marija Šukalo

OBMOČNO ZDRUŽENJE 
RDEČEGA KRIŽA MOZIRJE
Na trgu 20, Mozirje,
Tel: 03 5832 725

KRVODAJALSKA AKCIJA
Vabim o Vas na krvodajalsko akcijo 

v ponedeljek, 11. decem bra 2006, 
od 8. do 12. ure v OŠ REČICA OB SAVINJI.

V ljudno vab ljen i!

DANES JAZ ZATE ... JUTRI Tl ZAME!



2.  S L O V E N S K A  F U I S A L  LIGA -  V Z H O D  -  8.  KROG

Nov poraz "graščakov" pred domačim občinstvom
Saj ni res, pa je! Ekipa »graščak

ov« je po popolnem izkupičku na 
gostovanjih v tej sezoni že drugič 
zapored klonila doma. Pred nab
ito polno tribuno domačih in gos
tujočih navijačev jih je tokrat pre
magal Tomaž, ki si je  s pomembn- 
im kompletom točk na široko  
odprl vrata k naslovu prvaka  
vzhodnega dela 2. slovenske fut- 
sal lige.

Težko pričakovan derbi je pos
tregel z vsemi vrlinami tako na, kot 
ob igrišču, svoje pa so dodali še 
bučni navijači. V atmosferi, kot si 
jo lahko samo želimo, so bolje za-

;
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Ekipa »graščakov« je  borbeni ig ri navkljub v te j sezoni že drugič 
zapored klonila doma (foto: Ciril M. Sem)

KMN Nazarje Glin : KNIN Tomaž 3:6 (1:4)
Nazarje. Športna dvorana. Gledalcev 200. Sodnika: Alojz Žerak in Iztok 

Lozar. Delegat: Milan Strigi.
Strelci: 1:0 Metulj (9), 1:1 Bohinec (10), 1:2 Miklošič (15), 1:3 Kamenšek 

(20), 1:4 Kamenšek (20) 10 m, 2:4 Ipavec (22), 2:5 Školiber (25), 3:5 
Metulj (30), 3:6 Kamenšek (36).

KMN Nazarje Glin: Novak, Vreš, Halilovič, Urtelj, D. Uršnik, Mujkič, K. 
Šemenc, Ipavec, Metulj, Brinjovc, J. Šemenc, Tratnik, trener: Viki Uršnik.

KMN Tomaž: Trop, Bedrač, Školiber, Miklošič, Goričan, Bohinec, Gašpar- 
ič, Kamenšek, Plohl, Kolbl, Žiher, trener: Marjan Magdič.

Rumeni karton: Metulj, Mujkič (Nazarje Glin), Miklošič, Bohinec (Tomaž). 
Rdeči karton: Mirnes Mujkič (Nazarje Glin).
Igralec tekme: Franci Kamenšek (Tomaž).
Rezultati 8. kroga: Nazarje Glin : Tomaž 3:6, Benedikt : Slovenske Gorice 6:8, 

Bioterme : Marinci 5:3, Martinišče : Cerkvenjak 5:6, prosta ekipa - Miklavž.

Lestvica po 8. krogih: 1. Tomaž 20 ,2. Nazarje Glin 15,3. Bioterme 15,4. 
Slovenske Gorice 13, 5. Marinci 10, 6. Martinišče 8, 7. Cerkvenjak 5, 8. 
Benedikt 4,9. Miklavž 1.

čeli dom ačini, ki so preko na
jučinkovitejšega strelca prvenst
va Metulja tudi povedli. Sledil je 
hladen tuš za domače in veselje 
gostov, ki so z goloma Bohinca in 
Miklošiča obrnili rezultat v svojo 
korist. In ko smo že mislili, da bo 
takšen tudi izid polčasa, se je v 
zadnji minuti za domače odvila 
prava drama, glavno vlogo pri njej 
pa je še enkrat več odigral sodnik

Žerak, »krvnik« Nazarčanov že 
pred leti, na pokalni tekmi v Litiji. 
Nerazumljivo dosojena prekrška 
so gostje spretno izkoristili, omen
jena poteza sodnika in visok za
ostanek domačih ob polčasu pa 
je povzročil vročo kri tako na delu 
domače tribune kot med funk
cionarji, ki sodniku ob zaključku 
polčasa niso povedali nič kaj lep
ega.

Hud pritisk domačih je potisnil 
Ormožane globoko v njihovo 
obram bo in gol Ipavca je dal 
»graščakom« nov polet. Žal ne za 
dolgo, saj je iz kontre zadel Školib
er, ko pa je iz ponovne prekinitve 
domačo mrežo zatresel še najbolj
ši mož na igrišču, Kamenšek,je bilo 
tudi največjim domačim optimis
tom jasno, da točke presenetljivo, 
vendar zasluženo odhajajo pod 
obronke Slovenskih goric. Ob us
pehu »graščakov« v zadnjem 
jesenskem krogu v Cerkvenjaku, 
se bo prvenstvo bržkone odločalo 
spomladi v Ormožu.

Franjo Pukart

k

PIROTEHNIKA
DIANA d.o.o..

Obrtniška ulica 8, N AZAR JE, tel.: 58 33 626 
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S M U Č A R S K I  S E J E M  V M O Z I R J U

Ogromno zanimanja, čeprav snega še ni
V dvorani mozirskega športnega 

društva Partizan, je v soboto in 
nedeljo potekal sejem nove in rab
ljene smučarske opreme. Kljub de
jstvu, da snega še ni na obzorju, je 
bil sejem živ, veliko razstavljenih 
kosov opreme pa je dobilo novega 
lastnika.

Organizatorji so na sejmu organ
izirali prodajo in nakup rabljene 
smučarske opreme, s sejemskim 
popustom je bilo mogoče kupiti tudi 
nove kose. Zaradi svetovanja strok
ovnjakov so bili nakupi lažji. Na voljo 
je bila tudi montaža vezi in servis 
opreme. Obiskovalci so lahko prido
bili vrsto informacij o tečajih in šoli

smučanja, zainteresirani pa so se 
lahko vpisali v smučarski klub ali 
zgolj poravnali članarino.

Z obiskom so organizatorji zelo 
zadovoljni, saj je veliko prinešene 
opreme zamenjalo lastnika. Kljub 
temu pa na ključno vprašanje, kdaj 
so »načrtovane« obilnejše snežne 
padavine, predsednica Gornjesav- 
injskega smučarskega kluba 
Damjana Paulič ni znala odgovoriti.

Benjamin Kanjir

S sejem skim  popustom je  bilo 
mogoče ku p iti tudi nove kose 
sm učarske opreme
(foto: Ciril M. Sem)



KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Drugi zaporedni poraz na 
gostovanju

Nazarčani so v soboto odšli v Podčetrtek odločni, da zmagajo, a so 
ponovno prikazali le bledo igro in tako še drugič zapored izgubili. S tem 
še naprej ostajajo le pri eni zmagi na gostovanjih, kar je  za uvrstitev na 
višja mesta seveda premalo.

Tekmo so sicer začeli boljše od 
nasprotnikov, pod obema obroče
ma je namreč kraljeval Valenčak.
Prvo četrtino so dobili kar za devet 
točk, kar je vlivalo upanje za dobro 
nadaljevanje. Toda že v drugi četrtini 
seje prikazala stara slika. Domači so 
zadevali iz vseh položajev in dobro 
odigrali v obrambi ter še pred polča
som povedli za štiri točke.

Obetalo seje zanimivo nadaljevan
je, ki pa ga na žalost nismo videli.
Nazarčani so se izgubili v tekmi in z 
individualnimi akcijami nekaterih 
igralcev poskušali rešiti rezultat, kar 
pa jim ni uspevalo. Igralci domače 
ekipe so bili zelo razpoloženi in so na

KK Terme Olimia : KK Nazarje 99:82 
(21:30, 29:16, 24:17, 25:19)

Podčetrtek: Dvorana OŠ Podčetrtek. Sodnika: Branko Katanič (Slov
enska Bistrica) in Matej Lah (Maribor). Tehnični komisar: Dušan 
Dundek (Murska Sobota).

KK Terme Olimia: Ivačič 4 (1-2), A. Kunej, Jurjec, Božič 22 (12-12), 
Trupaj 13 (3-7), Cvetanovič, Bevc 21 (3-4), Hunski 17 (4-6), Počivavšek 
2 (2-2), Lipnik, Štahl 19 (3-6), R. Kunej.

KK Nazarje: Ilič, Skočič 6 ,1. Zakrajšek 25 (4-7), Gračner, Zadravec 4 
(4-4), Vodončnik 8, Gelb 4, Jevič, Plaskan 2, Grebenšek 13 (1-1), 
Valenčak 18 (6-7), M. Zakrajšek 2.

Rezultati 8. kroga:
Prebold : KD Ježica 54:123, Ilirija : Geoplin Slovan ml. 88:94, Ruše : 

Lastovka -  Vistra 91:93, Tinex Medvode : Rogaška 85:84.
Lestvica po 8. krogu:
1. Tinex Medvode 15,2. Rogaška 14,3. KD Ježica 13,4. Terme Olimia 

13, 5. Ilirija 12, 6. Geoplin Slovan ml. 12, 7. Lastovka -  Vistra 12,8. 
Nazarje 11,9. Ruše 10,10. Prebold 8.

K o š a r k a r s k a  l i g a  

B r g l e z . c o m  n a  P o l z e l i

Rezultati 3. kroga:
ŠK Žalec : Brglez, com 67:54, Restavracija Sajovic : Firax.si 121:56, Pivo

varna Laško : Celje - Avtokontrol Žalec 57:60, Pizzerija 902 : Kamnoseštvo 
Vogrinec 76:109, GG Steklarstvo : Odgovor 67:50, 'Pivovarna Laško : 
Restavracija Sajovic 55:101 (* tekma 4. kroga).

Vrstni red po 3. krogu:
1. Restavracija Sajovic Gomiisko 6,2. Celje - Avtokontrol Žalec 6,3. Vet

erani Pivovarna Laško 5, 4. Kamnoseštvo Vogrinec 5,5. Študentski klub 
Žalec 5,6. GG Steklarstvo 4,7. Brglez.com Polzela 4,8. Pizzeria 902 Gornji 
Grad 4,9. Odgovor 3,10. Firax.si Založe 3.

koncu dotolkli nazorsko ekipo. Tako 
seje na zadnjih dve zaporednih tek
ma zgodilo prav tisto, česar so se v 
klubu najbolj bali. Dva poraza sta zelo 
otežila stanje na lestvici,zatojejutriš- 
nja zmaga v domači športni dvorani 
proti Preboldu nujno potrebna.

RokTkavc

GENERALNI SPONZOR^

B / S / H /
B S H  Hišni aparati d.o.o.
Savinjska cesta 30,

^ 3 3 3 1  Nazarje_____________________

SVETOVNI POKAL V SMUČARSKIH SKOKIH

Piki najboljši Slovenec 
med svetovno elito

Pričela se je nova sezona sve
tovnega pokala v smučarskih skok
ih, kjer za slovensko reprezentan
co več kot uspešno nastopa Primož 
Piki z Ljubnega ob Savinji. »Piko« je 
že na prvi tekmi vfinskem Kuusamu 
v izredno težkih pogojih, na robu 
regularnosti, pokazal izredno for
mo in psihično stabilnost ter se kot 
najboljši Slovenec zavihtel na 
odlično 16. mesto. Nič slabše se ni 
odrezal na olimpijski napravi v Lille- 
hammerju inje tako edini slovenski 
skakalec, ki mu je uspelo osvojiti 
točke na vseh treh preizkušnjah 
začetnega ciklusa svetovnega 
pokala.

Boljšega začetka sezone si Pri

mož prav gotovo ne bi mogel želeti. 
V treh tekmah svetovnega pokala 
je zbral kar 42 točk, kar ga kot na
juspešnejšega Slovenca uvršča na 
visoko 17. mesto, to pa je daleč na
jvečji uspeh v njegovi dosedanji 
reprezentančni karieri. Ker je z 
njegovim skakanjem izredno zado
voljen tudi glavni trener Vasja Bajc, 
bi moral Primož v nadaljevanju do
biti še priložnost na prestižni novo
letni turneji, ob konstantni formi pa 
se mu tudi svetovno prvenstvo na 
Japonskem ne bi smelo izmuzniti. 
Le tako naprej in obilo ugodnega 
vetra ti želimo zgornjesavinjski lju
bitelji skokov.

Franjo Pukart

ROKOMETNI SODNIŠKI PAR REPENŠEK-POŽEŽNIK

Tudi Zgomjesavinjcana v 
osmini lige prvakov

Za mednarodnima rokometnima sodnikoma Darkom Repenškom in 
Jankom Požežnikom je pestra jesenska sezona, ki sta jo začela že v začetku 
septembra ssojenjem na mednarodnem HIT pokalu prvakov vKranjski gori, 
na katerem so sodelovali državni prvaki Slovenije, Hrvaške, Madžarske in 
Italije: Celje Pivovarna Laško, Zagreb, MKB Veszprem in Bologna.

11. oktobra sta sodila mednarod
no tekmo novoustanovljene ženske 
superlige Srednje Evrope med 
Krim Mercatorjem in avstrijskim pr
vakom Hypom Niederöstereich iz 
Dunaja, štiri dni kasneje pa vTrond- 
heimu na severu Norveške tekmo 
ženske lige prvakinj med ekipama 
Byason in Motor Zaporoshje (Ukra
jina).

V začetku novembra sta potova
la na Poljsko, kjer sva v Plocku sodi
la tekmo lige prvakov Wisla Plock : 
Chambery Savoi (Francija), sredi 
novembra pa sta bila s strani avstr
ijske rokometne zveze povabljena

na Dunaj na sojenje dveh tekem 
ženskih reprezentanc Avstrije in 
Brazilije.

V soboto sodita povratno tekmo 
osmine finala lige prvakov med 
nemškim Gummesbachom in Ce
hovskimi medvedi iz Moskve, v 
žepu pa že imata nominacijo za 
sojenje derbija lige prvakinj Slag- 
erse : Hypo Niederöstereich janu
arja na Dansem. 21. januarja bos
ta v švicarskem St. Gallenu sodila 
tudi kvalifikacijsko tekmo moških 
reprezentanc za EP 2008 med 
Švico in Litvo.

Franci Kotnik

ZAHVALA
Iskreno se zahvaljujem prijazni, mladi trgovki, ki je bila v 

službi v trgovini Pekarne Petrovič Mozirje v soboto dopoldne, 
in mi je pošteno vrnila denarnico, ki sem jo pozabila v nji
hovi trgovini.

Olga KešpretUM
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M a t i č n a  k r o n i k a  z a  m e s e c  

o k t o b e r  i n  n o v e m b e r  2 0 0 6

ROJSTVA:
Rodilo se je 18 dečkov in 16 deklic.

POROKE:
Jože Hriberšek iz Poljan in Darinka Orel iz Radegunde, Janko Hostnik 

in Marjetka Jelen iz Polzele, Marko Senica iz Dol Suhe in Mojca Koko- 
vnik iz Črete pri Kokarjah, Boštjan Zager in Natalija Harnik iz Velenja, 
Matija Smrečnik in Renata Rednak iz Mežice.

SMRTI:
Matilda Gaber iz Mozirja, Štefanija Glušič iz Varpolj, Verona Gumilar 

iz Bočne, Jožefa Glojek iz Solčave, Franc Volte z Ljubnega ob Savinji, 
Franc Klinar iz Poljan, Olga Krajnik iz Mozirja, Stanislav Korenjak iz Nazarij, 
Frančišek Steiner iz Mozirja, Janez Urbanc iz Lepe Njive, Anton Krop- 
ovšek iz Home, Marija Tominšek iz Bočne, Marko Prislan iz Ljubije.

V ______________________________________________________________________________________________________________ /

Portal Savinjske doline

Č R NA  K R O N I K A
•  NABRAL MESO IN ODŠEL

Mozirje: 27. novembra je neznani storilec iz trgovine v Mozirju odne
sel več kosov mesa. Slednjega je naložil v nahrbtnik in se meni nič, tebi 
nič sprehodil skozi vrata iz trgovine. Povzročil je za okoli 40.000 tolar
jev škode.

• OSTAL BREZ TABLIC
Radmirje: Neznani storilec je 29. novembra s parkiranega osebne

ga avtomobila pobral registrske tablice. Vozilo je bilo parkirano pred 
gostinskim lokalom v Radmirju.

•  PO DENAR V ŽUPNIŠČE
Gornji Grad: 30. novembra je neznani storilec vstopil v prostore žup

nišča v Gornjem Gradu. Opazili so ga šele takrat, koje odhajal skozi 
vhodna vrata. Med tem časom poje iz predala v župnikovih prostorih 
odnesel okoli 40,000 tolarjev.

•  S KLADIVOM NAD LOKAL
Sp.Rečica: Znani storilec je 30. novembra v gostinskem lokalu v 

Spodnji Rečici grozil, da bo s kladivom razbil lokal. Grožnje je ponovil 
tudi popoldan, umiril pa se ni niti ob prihodu policistov. Slednji so ga 
zavoljo tega začasno pridržali.

•  ZOPET NAD ŽLEBOVE
Nazarje: V noči na 1. december je neznani storilec pobral del 

bakrenih žlebov z mrliške vežice v Nazarjah. Občino je s tem oško
doval za okoli 100.000 tolarjev.

M O RANA POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA
Aleksander Steblovnik s.p. Parižlje 11 c Braslovče

Telefon: 7000-640

Z  vs a k im  s o n č n im  z a h o d o m , 
v  vsa k i ve č e rn i z a r j i  le p o ta p re m a g a  s m r t ...

(T o n e  P a v č e k )

ZAHVALA

ob smrti našega očija

Frančiška STEINERJA,
rojenega 3. februa rja  1915.

Zahvaljujemo se vsem, ki ste ga pospremili na zadnji poti, ki ste nam 
izrekli sožalje, darovali cvetje, sveče in svete maše... Posebna zahvala 
velja g. župniku Korenu za opravljeno sveto mašo in pogreb, pevcem 
in gospodu Antonu Veneku za doživeti govor.

Vsi njegovi

? 0 a W ® r l E  s r o / i , r k t

Tel.: 03/700-14-85, Gsm: 041/613-269

ROPOTAR Iv an  s .p .
c ŠEMPETER, Starovaška ul. 12 j

D e ž u r n e  s l u ž b e
ZDR AV STVEN O  DEŽUR STV O

Dežurna služba je ob delavnikih od 20. ure zvečer do 7. ure zjutraj, ob 
sobotah in nedeljah od 7. ure (sobota) do 7. ure (ponedeljek), enako vel
ja tudi za državne praznike, v zdravstveni postaji Mozirje. V času dežurstva 
so možni tudi zdravniški nasveti po telefonu 837-08-00.

VETER INA RSKO  DEŽURSTVO

Veter, postaja Mozirje, tel.: 5831-017, 5831-418, 839-02-20, 839-02-21. 
Dežurni živinozdravnik je dosegljiv na tel.: 041-724-972.
Sprejem naročil in izdaja zdravil: delavnik: od 7. do 8.30 ure, nedelje, prazniki: 
od 7. do 8. ure. Veterinarski higienik (konjaška služba), tel.: 545-10-31. 
Ambulanta za male živali: dopoldne: od 7. do 8.30; popoldne: od 16. do 17. 
ure, vsak dan razen sobote, nedelje, ob praznikih in dan pred prazniki.

DEŽUR NA S LUŽBA ELEKTRO CELJE

Dežurna služba izven delovnega časa:
0 4 1 /3 8 7 -0 3 4  (Nadzorništvo Nazarje)
0 4 1 /3 8 7 -0 3 2  (Tehnična operativa Šempeter)
Med delovnim časom od 7. do 15. ure pokličite:
839-00-10 -  Nazarje, 70-33-160 -  Šempeter, 420-12-40 - Celje.

D EŽURNE SLUŽBE KO M U N A LN IH  PODJETIJ

Dežurna služba na javnih vodovodih na številki GSM 0 4 1 6 2 1 9 5 0 .  
Dežurni vzdrževalec Komunala d.o.o. Gornji Grad: 041-390-145.



Oči, ura je  že čas! Kje hodi 
Miklavž?

N i  m i r u  z a  m o d r e  

a n g e l e
"Včeraj se mi je tako mudi

lo, da sem komaj utegnil dvig
niti telefon med vožnjo. Nez
nani glas mi je sporočil: - Za 
vami je policija! Takoj ustavite 
ob cesti, da vas kaznujemo 
zaradi prevelike hitrosti in te
lefoniranja med vožnjo!"

Samo Sprožilec

D r u ž i n s k o  d e b l o
Ravno je čas kolin in nekdo 

se je odločil, da bo svojemu 
pujsu skrajšal bivanje na tem 
svetu. "Kdo pa tako cvili?" 
vpraša Janezek, ko gre s star
šema skozi vas.

"Gotovo kak od očetovih so
rodnikov," reče mama.

Oče pa: "Po mamini strani."

Letos si pa pohitel, čeprav se 
zimska sezona še začela ni.

D r a g o c e n i  s p o m i n i
Včasih smo otroci dobivali 

precej bolj preproste igrače, 
kotjih danes. Spomnim se ča
sov, ko smo štedili na vsakem 
koraku.

Oče je meni ali kateremu od 
številnih bratov ali sester več
krat dejal: "Kaj pa misliš? Se
veda je to predrago! Saj ne 
raste na drevesu!" Tako smo 
kar hitro vedeli, da stvari, ki 
smo si jo zaželeli, ne bomo vi
deli pri hiši.

Ko je prišel december in z 
njim čas obdarovanja, smo 
otroci na mikiavžev večer ko
majda zaspali, tako smo bili 
željni lepih reči, ki smo jih nas
lednje jutro dobili. Seveda sa
mo "ta pridni".

To so bile običajno kakšne 
rokavice, šal ali pa kak drug 
kos obleke. Če je kdo dobil le
sene dilce, ki smo jim rekli 
smuči, je bilo veselja tja do 
novega leta.

Naša najmlajša sestra seje 
sila rada zgledovala po očetu. 
Ko je od Miklavža dobila v dar 
jabolko, sem se ji posmehnil: 
"To pa res ni drago!"

"Seveda je drago! Kaj pa ti 
misliš? je rekla sila resno. 
"Saj ne raste na drevesu!"

Še danes ji ob Miklavžu 
pošljem v dar eno jabolko. V 
velikih družinah imamo na 
vsak dan v letu veliko lepih in 
srečnih spominov.

Bertoncelj Tavrl

P o l o v i č n o  d a r i l o
"Zadnjič sem sanjal, da mi 

je Miklavž prinesel sanke," mi 
je povedal sošolec.

"In kaj si dobil?"
"Sanke."
"Srečnež."
"Niti ne. Sedaj bi moral san

jati še, da sneži, pa ne znam."

S k u p n i  t r e n u t k i

Mala Ana začne pogovor 
sama s sabo: "Nova soseda 
sta pa očitno srečno poroče
na."

Mama, ki jo sliši, jo vpraša: 
"Kako pa to veš?"

"Videla sem ju v položaju, v 
katerem sta vidva z očijem 
vedno zadovoljna."

"Kaj?!”
"Ja, sosed je z rokami segal 

proti ženi, ona pa mu je navi
jala volno okoli njih.”

Plavšo Tavrl

D r u ž i n s k i  p r o r a č u n
Ko računajo letno inflacijo, 

upoštevajo tudi znižanje cen 
artiklov zaradi razprodaj. 
Zakaj nihče ne omenja padec 
kupne moči zaradi Miklavža, 
božička in dedka Mraza?

/^Pograbite vse, kar vam \ 
prinese Miklavž! 

Dedek Mraz zaradi 
odsotnosti snega ne bo 

prišel do nas.

KANDIDAT ZA MINISTRA
Jakob Presečnik, poslanec SLS v državnem zboru: »Pa kdo me spet 

kliče?! Odkarje bila v medijih objavljena novinarska raca, da bom na 
funkciji ministra za promet zamenjal Janeza Božiča, me kar naprej 
kličejo na mobitel in mi čestitajo...«

Tomaž Guček, umetniški vodja Godbe Zgornje Savinjske doline: 
»Gospod poslanec, če se bo res zgodilo, kar natolcujejo mediji, bomo 
edina godba v Sloveniji, ki bo imela za predsednika ministra. In na to 
bi bilo vredno spiti kupico vina!«

(PROMETNI BLUES PRESS)

ROŽA ZA PROFESORJA
Rozka Tkavc, predsednica društva SLAP: »Gospod Šmajs, ker gov

orite, kot bi rožice sadili, vam zgornjesavinjski amaterski literati pok
lanjamo eno ta pravo rožico...«

Vinko Šmajs, upokojeni profesor, kulturni delavec, pisatelj in publi
cist: »Hvala lepa, res ne bi bilo treba, no, če ste pa že kupovali rožo, bi 
bil pa vesel tudi kakšne posušene. Saj veste, upokojenci moramo biti 
tudi s skromnim zadovoljni...«

(POKOJNINE V EVRIH BODO ŠE MANJŠE PRESS)

DOBRA VOLJA JE NAJBOLJA
Neža Maurer, pesnica in pisateljica: »Takšne imam rada, mladi mož, 

kot si ti -  vedre in razposajene, ne pa brezbarvne in brez energije, ki 
cele dneve preždijo pred televizorji in računalniki...«

Matija Veninšek, harmonikar in ljubljenec publike: »Meni dobre volje 
res ne manjka; če jo za trenutek pogrešim, si takoj eno poskočno 
zaigram, pa je spet nazaj. Potem mi paše mentor Guček kakšen štos 
pove, kako bi sploh lahko bil resen?«

(VESELI MUZIKANTI PRESS)



SESTAVILPEPS

PREDMET,SNOVRAZGOVORA

MOŠKO IME

POTRDILO,IZPRIČEVA-
VULKANSKA GORA NA JAPONSKEM OTOKU HONŠUJU

KDOR POLAGA IN BRUSI PARKET

SLOVENSKAHUMORISTKA(PUTRIH)

ANTONAŠKERC
ARHEOLOŠKO 

NAJDIŠČE 
V  GVATEMALI

BLAGAJNA(POG.)
ZVITABERAČICAIZPREŽIHOVEJAMNICE

NAUK O ZAKONIH GIBANJA TELES

ZDRAVILIŠČE V ŠVICARS. KANTONU TICINO

PORTUGALS. PESNICA- LEONOR DE ALMEIDA
VERAACEVA

POLIFEMOV 
TEKMEC V 

GRŠKI MITOL.

ENOTNI 
VEKTOR V 

MATEMATIKI

HRVAŠKIPOLITIK-ZDRAVKO

PSEVDONIM
LOVRA

KUHARJA
KITAJSKI 

DRAMATIK- 
KAO CU-ČENG

SLOVENSKI
POLITIK

(ŠEŠERKO)
MORSKA 
ŽIVAL S 
KLEŠČI

STARO IME ZA MESTO SOLIN PRI SPLITU

TEKOČIRAČUN ZAPOREDNIČRKI
SRBSKI

ARHEOLOG-
ĐORĐE

ITALIJANSKI 
ARH ITE KT- 
PIER LUIGI

& OTOK V 
OTOČJU 

TUAMOTU

MORSKI 
SESALEC 

Z OKLOMA

DOMAČA
PERNATA

ŽIVAL

KRATKOKRILO(POG.)

SAMOPOST
REŽNA

TRGOVINA
ZMIKAVT,KRADLJIVEC

RUDIŠELIGO

MOŠKI V ODNOSU DOSVOJEGAOTROKA
VREČI PODOBEN DEL NA OBLAČILU

VISOK
GORSKI

VRH
JUNAŠKA

PRIPOVEDNA
PESNITEV

ZADNJICA(VULG.)
EMILIANOZAPATA

PUŠKAZENOCEVJO

RADOVANGOBEC
ZANIČUIVNAZIVZAAZIJCA

IME in PRIIMEK:

NASLOV (ulica, kraj):

MINI SLOVARČEK:
ONTAKE- vulkanska gora na Japonskem otoku Honšuju
AKIS- Polifemov tekmec v Grški mitologiji
MANO- Srbski arheolog- Đorđe
ATAS-Jemenski politik HajdarAbu BakrAl
TIKAL- arheološko najdišče v Gvatemali

OBVESTILO REŠEVALCEM
Tokratno nagradno križanko izrežite iz časopisa in jo naj

kasneje do pon edeljka  18. decem bra 2 0 0 6 , pošljite na 
naslov: Savinjske novice, Savinjska cesta 4 ,3 3 3 1  Nazarje 
z obveznim pripisom NAGRADNA KRIŽANKA EUROPHONE.

Med pravočasno prispelimi pravilno rešenimi križankami 
bomo izžrebali tri avtopolnilce za  izbran model aparata.

Nagrade vam tokrat podarja 
Trgovina Europhone.



Napovednik

•  Petek (8. december), ob 19.00. Kulturni dom Gornji Grad
Planinski večer s projekcijo fotografij_____________

•  Sobota (9. december), ob 9.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma • Nazarje : Zagorje (kadeti)

•  Sobota ( 9. december), ob 19.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma ■ Nazarje : Prebold (člani)

•  Nedelja (10. december), ob 10.00. Cerkev v Novi Štifti
Ambroževa maša______________________________

•  Nedelja (10. december), ob 10.00. Telovadnica OŠ Ljubno
Ženski odbojkarski turnir ekip KLS Ljubno, Mislinja, 
Slovenj Gradec in Šoštanj__________ _____  ____

•  Nedelja (10. december), ob 17.00. Dom kulture Nazarje
Glasbeni vihar__________________________________

•  Torek (12. december), ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Pravljična ura za otroke: Snežni angel____________

•  Torek (12. december), ob 18.00. Knjižnica Mozirje
Mehika - poljub delfina, potopisno predavanje 
Andreje Jernejčič_______________ _______________

•  Sreda (13. december), ob 17.00. Knjižnica Ljubno ob Savinji
Pravljična ura za otroke: Diamant v snegu________

ŽIVALI-PRODAM
Prodam teličko, limuzin, tež. 120 kg, kupim 
7 dni stare bikce; gsm 031 /855-186. 
Prodam telička čb, starega 14 dni; gsm 041 /  
466-720.
Bikca čb, teden dni starega, ugodno pro
dam; gsm 051 /247-698.
Prodam prašiča za zakol, težkega 140 kg; 
tel. 483-5453.
Prodam 5 brejih krav; gsm 041 /791-231. 
Svinjo težko 280 kg, prodam; gsm 031/542- 
798.
Prodam bikca sivca, težkega cca 140 kg, tel. 
583-51-15-Zvečer.
Prodam prašiče za zakol ali nadaljnjo rejo; 
gsm 041/637-241.

ŽIVALI-ODDAM
Podarim morske prašičke;tel. 583-53-29. 

VOZILA -PRODAM
Prodam škodo favorit, letnik 93, lepo ohran
jeno, cena po dog.; gsm 031/518-814.

DRUGO -  PRODAM
Prodam novo diaton. harmoniko, dobra 
kvaliteta, možno na obr.;gsm 041/596-584. 
Prodam 4001 prevozni bazen za mleko; gsm 
041/440020.
Prodam lesene ročaje za kosilnico bes; gsm 
031 /255-551 -  popoldan.
Prodam smučarske čevlje nordica, št. 41, 
rabljeni 1 sezono;gsm 031/302-123. 
Prodam zimske gume dunlop z alu platišči, 
195-50-15; gsm 041/696-330.
Prodam 2 gumi m+s, 165/70/14 goodyear, 
ultra grip 6 ,2  kos, 8 mm profila in 38 euro

palet; gsm 041 /783-584.
Prodam prikolico za avto, 300 I kad, 3 
posode za mast; gsm 588-51 -27 -  zvečer. 
Prodam avtoradio, zvočnike, dvd Panason
ic, gsm nokia in baterije; gsm 031 /772-486. 
Prodam žago bratstvo in brento;tel. 03/583- 
55-59.
Prodam kosilnico -  rotac. 185 in prevozni 
2201. bazen za mleko; gsm 041/466-720. 
Prodam litoželezno tuš kad 90 x 90 cm, za 
5.000sit; gsm 041/665-178.
Prodam prevozni bazen 330 litrov, lepo 
ohranjen; gsm 041 /547-425.
Prodam bundo spyder, modro-rdeče-črne 
b„ vel. L, za 20.000 sit; gsm 051/366-133. 
Prodam otroški bord 131 cm, brez vezi, do
bro ohranjen; gsm 031/749-130.
Hladilni bazen nieros, 300 litrov, stabilni, 
prodam; gsm 041 /993-845.
Prodam pancerje št. 42 , Salomon equipe 9, 
odlični z gretjem, in kombinezon št. 5 0  nes; 
gsm 031/393-516.
Prodam suha drva, metrska, leskova, brezo
va in bukova; gsm 031 /651 -641.
PC starejši za osnove (windovs,word,...), 
monitor 15col, tiskalnik iglični epsonLQ 100 
breztipkov. in miške za simb. 10.000sit; gsm 
031/393-516.
Prodam obračalnik gorenje muta, skoraj 
nov, cena po dogovoru; tel. 588-64-02. 
Prodam motorne sani polaris in oddam 
psičko mešanko; gsm 041 /211 -449.

DRUGO -  KUPIM
Kupim prevozni bazen za mleko 250 litrov; 
tel.838-11-62.
Kupim dele za mitsubishi pajero; let. 90; gsm 
041/637-241.

DRUGO-PODARIM
Oddam štedilnik -  kiperbuš za kg kave; gsm 
041/732-928.

NEPREMIČNINE
Oddamo brunarico v Podčetrtku, kamp 
Natura, za 6 -  8 oseb; gsm 031 /353780 .

3,66 ha travnih površin kmetije Žemrak v 
Šentjanžu, dam v najem za eno ali več let. 
Pisne predloge prejemam na naslov: v. 
Jožef Ciraj, Šentjanž 11,3332 Rečica ob 
Savinji.
V najem oddam dvoposteljno sobo v Ljublja
ni; gsm 051/371-690.

M O R D A  S T E  IS K A L I P R A V  T O

KM ETJE, GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 

dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. 
BRLEČ, tei. 041 /606-376 .

Brleč Jakob s.p. -  Avtoprevozništvo, storitve z gradbeno mehanizacijo, splošna 
gradbena dela, Nožice, Pionirska ulica 25,1235 Radomlje.
TV S E R V IS  IN PRO D AJA  T ELEV IZ O R JEV  

Nudimo vam popravilo BTV Evelux in Gorenje ter prodajo BTV Eve- 
lux in SAT anten ter servis anten. Prašnikar s.p., tel. 03/584-51-94, 
gsm 0 4 1 /6 8 8 -0 9 4 .

Prašnikar Miro s.p., Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav na 
terenu, Spodnje Kraše 30,3341 Šmartno ob Dreti.
ST EK LA R S T V O  BEN D A  

Izdelava termoban stekla, velika izbira stekla, brušenje, vrtanje, 
fazatiranje, ogledala, uokvirjanje slik, montaža itd. Tel. 03/839-45- 
10, Gsm 031/302-121.

BENGLAS, d.0.0,  Loke 33, 3330 Mozirje.
P O S E K  IN SP R A V ILO  LES A  

Opravljamo posek in spravilo lesa do kamionske ceste po ugodni 
ceni. Gsm 0 51 /4 27 -3 50 , tel. 03/838-51-15.

Jani Trans, d.o.o., Spodnje Kraše 11,3341 Šmartno ob Dreti.
GRATING -  GRAD N JA PO  VA ŠI ŽELJI 

Gradite ali obnavljate, objekt, kopalnico ali fasado? Grating izpol
ni vašo željo. Gsm 041/573-971, taks: 03/838-12-46.

Grating Muhič Fahrudin s.p., Ter 69 ,3333 Ljubno ob Savinji. 
P O T R EB U JETE  P E S E K , GRAM O Z ALI M ORDA  
Z E M LJO ?

Nudimo vam pesek za zidavo, omet in beton, drobljenec za drenaže 
ter gramoz za ceste, zemljo za ureditev okolice; gsm 041/651-196.

Terezija Burja s.p., Ter 69, 3333 Ljubno ob Savinji. 
RA ČU N O VO D SKI S E R V IS  

Naj bo vaše poslovanje urejeno pravočasno in strokovno. Nudimo 
računovodske storitve; tel. 839-42-18.

SONTAN d.o.o., Aškerčeva 36, 3330 Mozirje.
TRGO VIN A IN S E R V IS  ZA G O ŽEN  

Nudimo prodajo in servis plinskih naprav, gasilnih aparatov, šival
nih strojev ter prodajo delovne obutve. Tel. in fax 03/839-48-01.

Trgovina Zagožen, Slemenšek Lidija, s.p., Ljubija 121, 3330 Mozirje. 
S T EK LA R S T V O  TAM ŠE, M O ZIRJE  

Uokvirjanje slik, vitražna stekla, peskanje stekla, suho cvetje v stek
lu, vse vrste zasteklitev, tesnjenje in predelava starih okenskih kril, 
fuzija taljenja stekla. Gsm 031 /305 -532 , faks: 03 /839-54-64.

Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p., Savinjska cesta 12,3330 Mozirje. 
H ID RA VLIČN E G IB LJIV E C EV I 

Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s priključki za uporabo v kmeti
jstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna vozila... Gsm 041/354-505.

SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6 ,3332 Rečica ob Savinji. 
O D KU PU JEM O  HLODOVINO  

smreka I., II. in lil. kvaliteta. Informacije na tel. 03/584-12-70 ali 
041 /7 41 -7 13 .

Tesarstvo Rihter Srečko s.p., Šentjanž 47,3332 Rečica ob Savinji.

M O R D A  S T E  IS K A L I P R A V  T O



Z e l e n a

p r i h o d n o s t

t o p l i n e

Uvoznik kotlov Fröling
Kotli na lesno biomaso
Oprema za daljinsko ogrevanje
Servis in montaža
Izdelava in prodaja lesnih sekancev

f/° n ja s a .$  i

Vsaka ogrevalna naprava mora biti dimenzionirana tako, da zagotavlja dovolj 
toplote tudi v najbolj mrzlih zimskih dneh. Večji del ogrevalne sezone je odvzem 
toplote manjši od 50 %, kar pomeni manj učinkovito izgorevanje in nastajanje 
škodljivih snovi. S povezavo Frölingove peči na lesno biomaso na poseben 
akumulator toplote ekocel zagotovimo bolj gospodarno in okolju prijazno 
ogrevanje. Delovanje kotla poteka, namreč, pri višji obremenitvi, kar pomeni 
dober izkoristek in popolno izgorevanje lesnih plinov. Presežna toplota pa se 
shrani v akumulator toplote, od koder se energija črpa po tem, ko v peči zmanjka 
kuriva.

Za dobro delovanje akumulatorja toplote je odločilno razslojevanje vode po 
temperaturnih plasteh v akumulatorju. Fröling je zato razvil inteligentni 
akumulator toplote, katerega najpomembnejši del je posebna naprava, ki skrbi 
za nastajanje temperaturnih piasti v akumulatorju in preprečuje mešanje hladne 
in tople vode. Za učinkovito izrabo energije je posebnega pomena optimalni 
prenos toplote. Frölingov večcevni izmenjevalnik toplote ima odlične toplotne 
lastnosti pri različnih obremenitvah, nabiranje vodnega kamna je zaradi večjih 
premerov počasnejše, pretoki skozi cevi pa so odlični skozi daljša obdobja. 
Akumulator toplote lahko brez težav krmilimo z Frölingovim mikroprocesorsko 
vodenim sistemom uravnavanja Lambdatronic. Tako lahko z istim uravnalnim 
sistemom uravnavamo in nadzorujemo izgorevanje peči, krmiljenje črpalk, 
krmiljenje akumulatorja toplote, solarnega sistema in še kaj. Ne glede na to ali 
sestavljaje nov ogrevalni sistem ali posodabljate obstoječega, vam Frölingov 
akumulator toplote ekocel v vsakem primeru izboljša gospodarnost vašega 
sistema ogrevanja. Akumulator toplote še posebej dobro deluje v povezavi z 
kotlom na polena FFHG Turbo 3000, katerega vam bomo podrobneje predstavili v 
naslednji izdaji revije.

Na vsa dodatna vprašanja vam bomo pri podjetju BIOMASA z 
veseljem odgovorili in vam svetovali

Jernej Prodnik

BIOM ASA1
ROK StmonOI NlK

Biomasa d. o. o.
Krnica 52,3334 Luče ob Savinji
tel.: 03 838 40 86 fax.: 03 838 40 87 gsm: 041 383 383

STIHL GOZDARSKO-KMETIJSKA OPREMA MELAVC VIKING
M e la v o  A n t o n  s .p .
T E H N O J V I  - P r o iz v o d n ja ,  v e le p r o d a j a  
L ju b ija  3 3 ,  3 3 3 0  M o z ir je
Prodajalna in servis v Mozirju 
Tel. 839-48-08,041/643-441 
in Celju, Mariborska 200 (na izvozu z avtoceste)
Tel. 491-16-02
Na zalogi najmanj 50 vrst motornih 

žag in ostalih strojev
Ob 80-letnici podjetja STIHL za vas pripravljamo 
presenečenje: IZJEMNO NIZKA 
CENA MOTORNE ŽAGE STIHL MS170

Celje, Mariborska 200

STIHL HT75 
Višinski obrezovalec 
175.000  
(7 30  EU R)

47.688 S IT
EU R)

STIHL _____ ______  STIHL
MS250 ^ A 117.200 S IT  MS290

(4 8 9  EU R)
132.600 S IT  j
(5 5 3  EU R)

Pri plačilu z gotovino še dodatni popusti + darilo za vse motorne žage!
Gozdarske i  ^GozdarskaGozdarski 

meter 
8.990

(38

IZJEMNO DOBER 
stroj za brušenje

Posoda z a l 
gorivo 5 1

990T
(4 EUR)

Olje za
plošča gratis! verigo 4 1

11.990 S IT  1.990S IT  ]
(5 0  EU R ) (8.3 EUR)

hlače z 
mreži

uzaz
SŽico

NOVOST - PRODAJA KOMPLETNEGA PROGRAM BCS

(58 EUR)

Mazalica

1.690 S IT
(7 EUR)

Gozdarska 
čelada 
8.990  S IT

(37.5 EUR)

ŽELIMO VAM VESEL BOŽIČ IN SREČNO NOVO LETO 2007!
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P^danMogega'letase,boste lahko 
z*meli šema novoletnem plesu.

PIZZERIA 902

G o r n j i  G r a d

C e l j e  -  sk l adi šče  
D-Per
7/2006

5 0 0 0 0 1 8 3 3 7 ,4 9

so d .: oa  ö.uu ao  iz.uu

COBISS ©

M E S A R S K I  S T R O J I  I N  P R I B O R

Električne mesoreznice, zage za kosti, nozi, sekire 
vakumirni stroji, vrečka za vakumiranje, 

čreva (naravna, umetna), mreže, 
začimbe in vezni material.

COcoco

Telefon:
710-23-30CL

* ♦ * ♦ ♦ 4
♦ 1 r . i / 'T 1 GTC 
4 902 4

' 4 CONIVI C 4

gostišče  GTC 902 S E J E  N E K A J  P R O S T O R A  Z A

Tirosek 73, Črnivec P R E D N O V O L E T N E  Z A Ä E 5

T e l . :  0 3 / 8 3 9 4 - 6 0 2  Š S L  I

V a m : post re g 1 i , s. s 1 a v n o s t n ini menujem

OSREDNJO KNJ. CELJE


